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1 	 A. 	Through fingerprints. 

	

2 
	

If somebody gives a -- if 

	

3 
	

arrested for the first time and gives the name John 

	

4 
	

White and not a true name, they'll be booked under 

	

5 
	

that name. Unless they tell something different 

	

6 
	

fingerprints are taken, 	If the person is arrested 

	

7 
	

again under the name Dante Johnson, and the 

	

8 
	

fingerprints are compared, and they realize that we 

	

9 
	

have one person's fingerprints connected with two 

	

10 
	

names, then the records are consolidated into what 

	

11 
	

the person's true identity is. 

	

12 
	

Q. 
	In this case do we know whether or not 

	

13 
	

the person that we're referring to as Dante Johnson, 

	

14 
	

if his true birth name is Dante Johnson or if it's 

	

15 
	

John White? 

	

16 
	

A. 	In our end of the business, generally 

	

17 
	speaking, the name that is on the top of the 

	

18 
	printout which is Dante Johnson is the name that is 

	

19 
	

believed to be his true birth name. 

	

20 
	

Q. 	Did there come a point in time when you 

	

21 
	actually arrested or were involved in the arrest of 

	

22 
	

Donte Johnson? 

	

23 
	

A. 	Yes, 

	

24 
	

Q. 	What date was that? 

	

25 
	

A. 	I'd have to refer to my report, but I 
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1 	believe it was the -- a day or two after the murder. 

	

2 
	

Q. 	Do you have your reports with you? 

	

3 
	

A. 	No, I don't. 

	

4 
	

Q. 	If I give you a copy of your report, 

	

5 
	

would that assist you? 

	

6 
	

A. 	Yes, and/or Detective Buczek's report. 

	

7 
	

Q. 	Okay. 	I will give you mine. 	Yours 

	

8 
	

would be captioned with your name at the top and 

	

9 
	

Buczek's would have his name at the top. 

	

1 0 
	

Do you recall what name the 

	

1 1 
	

person in Exhibit 3 gave you at the time of his 

	

12 
	

arrest? 

	

13 
	

A. 	Initially when we had contact with him 

	

14 
	

and arrested him at the scene he gave us the name of 

	

15 
	

John White. 

	

16 
	

Q. 	Okay. 

	

17 
	

A. 	And he was arrested on 8/14. 	I'm 

	

1 8 	sorry. This is the date of the occurrence. 	8/18 at 

	

19 
	

0345 hours. 

	

20 
	

Q. 
	8/18. 	So August 18th which would have 

	

21 
	

been Tuesday? 

	

22 
	

A. 	Right. 

	

23 
	

Q. 	At what time in the morning? 

	

24 
	

A. 	About 3:45 in the morning. 

	

25 
	 And at that point in time did you 
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1 
	

actually make physical contact with the person in 

2 
	

Exhibit 3? 

3 
	

A. 	Yes. 

4 
	

Q. 	And he identified himself as John White 

5 
	

at that time? 

6 
	

A. 	Right. 

	

7 
	

Did he subsequently tell, you know, my 

	

8 
	

name is really Dante Johnson? 

	

9 
	

A. 	He told us then his moniker was Deko, 

	

10 
	

and he also used the name of Donte Johnson. 

	

11 
	

Q. 	Spell Deko. 

	

12 
	

A. 	I heard it spelled D-o-k-o which 

	

13 
	

doesn't quite match the pronunciation. 	I've seen it 

	

1 4 
	spoiled D-e-e-k-o. 

	

15 
	

Q. 	I've heard it D-e-c-o, or am I a bad 

	

16 
	

speller? 

	

17 
	

A. 	I've seen it spelled several ways. 	It 

	

18 
	

depends on who you ask to spell Deko's name to get 

	

19 
	various spellings. 

	

20 
	

Q. 
	Okay. Let me backtrack now that we've 

	

21 
	wrapped up this double name issue. 

	

22 
	 When did you start your 

	

23 
	

investigation in this particular homicide? 

	

24 
	

A. 	We were called out on the evening of 

	

25 	the 14th at about 7:00 o'clock and responded to the 
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1 	scene. 

	

2 	 Q 	And what -- how did that actually 

occur? What prompted that call out? 

	

4 
	

A. 	A friend of the victims had gone to the 

	

5 
	

house on Ever -- I'm sorry -- on Terra Linda to 

	

6 
	

visit and discovered the victims inside apparently 

	

7 
	

dead from criminal means and called the police. The 

	

8 
	

police responded. Patrol officers, General 

	

9 
	Assignment detectives respond initially and once 

	

1 0 
	

they determined that it was an apparent homicide 

	

11 
	

then we were notified. 

	

12 
	

Q. 	Once being notified, did you actually 
4- 

	

13 
	respond to the scene of 4625 Terra Linda? 

	

1 4 
	

A. 	Right. 

	

15 
	

Hero in Las Vegas, Clark County, 

	

16 
	

Nevada? 

	

17 
	

A. 	Yes. 

	

18 
	

There is an exhibit that is a diagram 

	

19 
	of that particular residence. 

	

20 
	

Do you see that right there in 

21 

22 

23 

front oE you? 

A. 

Q. Does that exhibit fairly and accurately 

24 
	

depict the scene and your observations once you got 

25 
	

there? 

Page : 153 
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1 
	

A. 	Yes, it is. 

	

2 
	

Q. 	How many decedents in total were there? 

	

3 
	

A. 	Four. 

	

4 
	

Q. 
	Were all four in different rooms, or 

	

5 
	

does that exhibit, that diagram, fairly and 

	

6 
	accurately reflect where the decedents were; three 

	

7 
	

in one room and one in another? 

	

8 
	

A. 	That's correct. The diagram is 

	

9 
	accurate. 

	

10 
	

Q, 	Dld you have occasion to actually walk 

	

11 
	

through the entire residence? 

	

12 
	

A. 	Yes. 
, 

	

13 
	

Describe the residence as you observed 

14 

	

15 
	

A. 	The residence was in total disarray. 

	

16 
	

It had been extensively ransacked. Beds in various 

	

17 
	

bedrooms had been looked over and overturned. 

	

18 
	Drawers, cabinets, enclosures, closets, whatnot, had 

	

19 
	been searched. Things were dumped on the floor. 

	

20 
	

Cabinets in the kitchen had been gone through. 

	

21 
	Cushions on the sofa had been tossed. The place had 

	

22 
	

been extensivelcr-ransacked. 

	

23 
	 Can you tell me, in your career as an 

	

24 
	officer, detective, or sergeant, approximately how 

	

25 	many robbery scenes you've investigated? 

Page : 154 
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1 	 A. 	I've been on numerous robbery and/or 

	

2 
	

burglary scenes in the past. During my career I've 

	

3 
	

worked both in Burglary and Robbery, and I've seen 

	

4 
	

numerous scenes. 

	

5 
	

Q. 	Was this scene consistent with a 

	

6 
	

robbery or a burglary scene wherein persons or 

	

7 
	

people had entered into a residence in order to 

	

8 
	

obtain or find something? 

	

9 
	

A. 	Yes. 

	

10 
	

Did you find personally any U.S. 

	

11 
	currency, paper currency, in this residence? 

	

12 
	

A. 	No. 
4- 

	

13 
	

Q. 	Would that be of significance to you? 

	

14 
	

A. 	Yes. 

	

15 
	

Q. 	Why? 

	

16 
	

A. 	You would expect that with four people, 

	

17 
	young adults, that you would have somebody with at 

	

18 
	

least some money on them. Their wallets had been 

	

19 
	apparently gone through. They were not in the 

	

20 	pockets. They were laying on the floor. Things 

	

21 
	commonly associated with the contents of a wallet; 

	

22 
	

ID, credit card-; miscellaneous things people would 

	

23 
	carry in their wallet were scattered about on the 

	

24 
	

floor. 

	

25 	 Q 	Among the items that were scattered, 
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1 	did you find any paper currency, however? 

 

	

2 
	

A. 	No. 

	

3 
	

Q. 
	How many -- well, did any of the 

	

4 	persons, the four decedents have their wallets and 

	

5 
	

contents intact? 

	

6 
	

A. 	No. 

	

7 
	

Q. 	Were all four persons' wallets near 

	

8 
	

their bodies yet been rifled through? 

	

9 
	

A. 	That's correct. 

	

1 0 
	

Q. 	We've heard previously from Crime Scene 

	

1 1 
	

Analyst Fletcher who talked about the processing of 

	

12 
	

the scene. 

	

13 
	

Were you there while the scene 

	

14 
	was processed and work was done? 

	

15 
	

A. 	Yes. 

	

16 
	

Showing you what has been marked -- it 

was previously up there as 14 and 15. 

	

18 
	

Now, did you actually see this 

	

19 
	

Black and Mild cigar carton or container there at 

	

20 
	

the scene on Terra Linda? 

	

21 
	

A. 	Yes, I did. 

	

22 
	

Wore you present when it was impounded? 

	

23 
	

A. 	I was there at the scene. 	I didn't 

	

24 
	actually witness it being impounded. The ID 

	

25 	personnel set about doing their job which is 
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1 	processing and impounding the evidence. 	I was there 

	

2 
	

while that work was being done, but I wasn't present 

	

3 
	

at every moment while they were doing it. 

	

4 
	

Q. 	There came a point in time when you 

	

5 
	

left the actual scene at Terra Linda; is that 

	

6 
	correct? 

	

7 
	

A. 	Yes. 

	

8 
	

Q. 	Did you attend an autopsy the following 

	

9 
	

day, I believe that being the 15th of August, that 

	

10 
	

being of all four decedents? 

	

11 
	

A. 	Yes. 

	

12 
	

Was there anything significant about 

	

13 
	

the observation of the deceased either at autopsy or 

	

14 
	

the residence? 

	

15 
	

A. 	Yes. All were shot in the same 

	

16 
	

location in the back at the base of the skull. They 

	

17 
	all had been duct taped in the same manner. None of 

	

18 
	

them had, if I recall, any currency on their bodies 

	

19 
	or in their pockets, and it appeared that they -- 

	

20 
	

that their feet were also bound so there were quite 

	

21 
	a few similarities in the way that they were 

	

22 
	murdered. 

	

23 
	 Okay. At the time of the autopsy these 

	

24 
	

individuals were brought to the medical examiner's 

	

25 	office in their clothing; is that correct? 
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1 	 A. 	Right. 

	

2 
	

Ls it common at the time of an autopsy 

	

3 
	

for police personnel to go through a decedent's 

	

4 
	

clothing in order to do an impound of the items they 

	

5 
	

have on their person? 

	

6 
	

A. 	That's correct. 

	

7 
	

Q. 	Were you present when that was done? 

	

8 
	

A. 	Yes. 

	

9 
	

Q. 	Were any moneys found on any of these 

	

10 
	

four decedents? 

	

11 
	 A. 	Not to my recollection, no. 

	

12 
	

Q. 
	So there would be no moneys impounded 

	

13 
	as well? 

	

14 
	 A. 	Right. 

	

15 
	

Q. 	Now, then, can you tell me after the 

	

16 
	

15th and the autopsies were completed of the four 

	

17 
	young men, can you tell me what you did next in your 

	

18 
	

investigation? 

	

19 
	 A. 	We continued the investigation. We had 

	

20 
	some information that perhaps we would find evidence 

	

21 
	

at the Everman house where Mr. Johnson had been 

	

22 
	arrested from. We went back there and conducted a 

	

23 
	search of the residence with Mr. Armstrong's 

	

24 
	permission. 

	

25 	 Q 	TeL me Lake you to that. 
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1 	 The Everman house is a different 

	

2 
	residence than the Terra Linda residence? 

	

3 
	

A. 	Right. 	It is the house Johnson was in 

	

4 	when he was arrested. 

	

5 
	

How many blocks separate are the 

	

6 
	

Everman house and the Terra Linda house? 

	

7 
	

A. 	They're kind of opposite diagonals on 

	

8 
	

the corner of Tropicana and Nellis. The scene of 

	

9 
	

the crime is on the southwest area quadrant, and the 

	

10 
	

Everman house is on the northeast quadrant. If a 

	

11 
	person were to walk between the two houses at a 

	

12 
	normal gait, I'd say it would take you five to Len 

	

13 
	

minutes to walk. 	It's kind of hard to say in block4s .  

	

14 
	

because of the diagonal, and there's commercial 

	

15 
	areas, but generally speaking at about maybe four or 

	

16 
	

five blocks. 

	

17 
	

Q. 	How long would it take one to drive if 

	

18 
	

they drove an ordinary speed limit through that 

	

19 
	

area? 

	

20 
	

A. 	Wouldn't take you very long. 	If you 

	

21 
	caught the light at Trop and Nellis you could be 

	

22 
	

there within one minute and then if you caught a lot 

	

23 
	

maybe a minute and a half. 

	

24 
	

Q• 	I believe you told us previously John 

	

25 	White, also known as Donte Johnson, also known as 
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1 	Deko, was arrested on August 18th at about three 

	

2 
	

something in the morning? 

	

3 
	

A. 	Right. 

4 
	

Q. 	Were you associated with that arrest? 

	

5 
	

A. 	Yes. 

	

6 
	

Q. 	Were you present at that time? 

	

7 
	

A. 	Yes. 

	

8 
	

Q. 	Did you have assistance in that arrest? 

	

9 
	

A. 	Yes. 

	

1 0 
	

Q. 	Who assisted you? 

	

1 1 
	

A. 	Detective Buczek and Detective Thowsen. 

	

12 
	

Q. 	Now, at the time of making that arrest, 
4, 

	

13 
	

tell me how that hook place at the Everman house. 

	

14 
	

A 
	

Yes. 

	

15 
	

Q. 	And how did that arrest come about? 

	

16 
	

Did you call them out of the house? Did you go into 

	

17 
	

the house? What happened? 

	

18 
	

A. 	Right, 	We implied the assistance of 

	

19 
	some of our SWAT officers who basically drove up in 

	

20 
	the driveway with a vehicle with a loud speaker and 

	

21 
	asked the occupants to come out which they did. 

	

22 
	 Ho many occupants came out of the 

	

23 
	

Everman house? 

	

2 11 
	

A. 	Three, 

	

25 	 Q 	Can you identify those three occupants? 
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1 	 A. 	Besides Johnson there was his 

	

2 
	girlfriend who goes by the name of hala, and I 

	

3 
	

believe her first name is Charla. I believe her 

	

4 
	

last name is Severs or something to that effect. 

	

5 
	

And there was another person in there by the street 

	

6 
	

name of Skells or Skills, and I believe his name was 

	

7 
	

Bryan Morgan or Dwain. 	Excuse me. 	think it was 

	

8 
	

Dwain Anderson. 

	

9 
	

Q. 	Okay. Dwain Anderson. 

	

10 
	

Does Dwain Anderson use a second 

	

11 
	name that you know of? 

	

12 
	

A. 	I believe he does have a second name on 

	

13 
	

his SCOPE printout, and ho goes by the street 

	

14 
	moniker of Skells or Skills. 

	

15 
	

Q. 	So those three persons? 

	

16 
	

A. 	Right. 

	

17 
	

Q. 	Now, did you speak to Dante Johnson 

	

18 
	

that morning? 

	

19 
	

A. 	Yes. 

	

20 
	 Did you inquire as to whether or not he 

	

21 
	

lived at that particular residence? 

	

22 
	

A. 	Yes, I did. 

	

23 
	

Q. 
	What did he tell you? 

	

24 
	

A. 	He told me no. 

	

25 
	 I asked each of the individuals, 
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1 	they were sitting there on the curb after we made 

	

2 
	

contact with them initially, and I asked each one 

	

3 
	

specifically if they lived in that house and they 

	

4 	said no. 

	

5 
	

Q. 
	Now, at that point in time was Donte 

	

6 
	

Johnson or John White one in the same person under 

	

7 
	

arrest at that point in time? 

	

8 
	

A. 	He'd been detained by SWAT officers. 

	

9 
	

He'd been placed in flex cuffs, and we did take him 

	

10 
	

from that point to jail. 

	

11 
	

Q. 
	Prior to asking him if he lived at that 

	

12 
	address had he been read his Miranda rights? 

	

13 
	

A. 	No. He was a detained suspect at that 

14 

15 

point. 

Q. 	Not under arrest at that point? 

A. 	Right. 

Q. 	Donte Johnson indicated to you that he 

did not live at that residence, however? 

A. 	Yes. 

16 

17 

18 

19 

20 
	

Q. 	How about Lala? Did she indicate 

21 
	whether or not she resided at that residence? 

22 
	

A. 	I asked her too and she said no, she 

23 
	

did not live there. 

24 
	

Q. 	The other person you identified as 

25 	Dwain Anderson, also known as Skells or Skills, did 

Page : 162 
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1 
	

he indicate whether or not he resided at that 

	

2 
	residence? 

	

3 
	

A. 	I also asked him, and he said he did 

	

4 
	

not live there. 

	

5 
	

Q. 	With that information did you feel as 

	

6 
	

though you were free to search that place? 

	

7 
	

A. 	Yes. 

	

8 
	

Q. 
	Had you spoke to the owner of the 

	

9 
	residence and received permission from the owner? 

	

10 
	

A. 	We received written permission from Tod 

	

11 
	Armstrong to search the place. 

	

12 
	

Q. 
	And who is Tod Armstrong? What is his 

	

13 
	relationship to the Everman residence? 

	

14 
	

A. 	My understanding is that his mother 

	

15 
	owns the residence.. She lives out of state. 	Tod is 

	

16 
	the sole known occupant, resident of the house he 

	

17 
	told me. He had provided me with a key to the house 

	

18 
	which he said was the only key that he knew of that 

	

19 
	existed for that house. 

20 
	 With that, did you actually make entry 

	

21 
	

into the house? 

22 
	

A. 	YeS- -, we did. 

23 
	

Q. 
	Showing you what has been marked as 

24 
	State's Exhibits 6 through 11. 

25 	 I'll ask you if you recognize 

Page : 163 



154 

	

1 	what's depicted in those photographs? 

	

2 
	

A. 	Yes, I do. 

	

3 
	

Q. 	Where are those photographs taken from? 

	

4 
	

A. 	These photographs are taken either 

	

5 	outside the Everman address showing the address and 

	

6 
	

location or inside various rooms inside the house. 

	

7 
	

Did you make any significant 

	

8 
	

observations of items of evidence or things that you 

	

9 
	

thought had evidentiary value in this case that were 

	

10 
	

inside of the Everman residence? 

	

11 
	

A. 	Yes. 

	

12 
	

Q. 	Specifically what were those items? 

	

13 
	

A. 	Found a pair of black pants with what 

	

14 
	

appeared to be blood on them, blood splatter on 

	

15 
	

them. 	They were tested at the scene by the crime 

	

1 6 
	scene analyst with a presumptive blood test. That 

	

17 
	

test came back positive for blood. 

	

18 
	 We also found several weapons, a 

	

19 
	rifle and handgun. We found a duffel bag, gym type 

	

20 
	

bag, that had a partial roll of gray duct tape in 

	

21 
	

it. We found a VCR in the front living room that 

	

22 
	appeared to be in a temporary setting as if it had 

	

23 
	

just been sat there. It was hooked up to the 

	

24 
	

television, but IL wasn't installed in any -- what 

	

25 	would call a normal way. 	It wasn't in the TV cart. 
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It wasn't out of the way. 	It was kind of in an open 

2 area. 

Q. 	Now, the pants that you indicated had 

blood splatter on them, what were the color of the 

pants? 

A. 	Black denim pants. 

Q. 	Where were the pants found or located, 

in what room? 

A. 	In the southwest bedroom, the master 

bedroom of the house. 

The duffel bags, you know what area of 

the house it was located in? 

A. 	It was in the living room. 

Q. 	And contained in the duffel bag was the 

duct tape? 

A. 	Correct. 

You indicated two guns. What type of 

guns were the two that you found that day? 

A. 	There was a .22 rifle and a -- I 

believe a .32 automatic handgun without a magazine. 

Q. 	I'll ask, does a .32 automatic handgun 

have the ability-to shoot a .380 cartridge? 

A. 	No, it doesn't. 

And what type of cartridges were found 

25 	at the Terra Linda crime scene? 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 
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1 
	

A. 	We found the .22 rifle was loaded and 

	

2 
	

had some -- 

	

3 
	

Q. 
	I'm sorry. 	At the Terra Linda crime 

	

4 
	scene? 

	

5 
	

A. 	I'm sorry? 

	

6 
	

Q. 	What type of casings? 

	

7 
	

A. 	.380 casings. 

	

8 
	

Q. 	So the .32 automatic handgun would not 

	

9 
	

have been 	the gun that fired the casings at Terra 

	

10 
	

Linda; is 	that correct? 

	

11 
	

A. 	That's correct. 

	

1 2 
	

Q. 	Did you find a .380 at the -- now, I'm 

	

13 
	

confused. 

	

14 
	

A. 	Everman. 

	

15 
	

Q. 	At the Everman house? 

	

16 
	

A. 	No. 

	

1 7 
	

Q. 	The black jeans that had presumptive 

	

18 
	

test positive for blood, did you call for those 

	

19 
	pants to have subsequent testing for DNA? 

	

20 
	

A. 	Yes. 

	

21 
	

Q. 	Did you search the back yard for any 

	

22 
	

items of evident-iary value -- 

	

23 
	 A. 	Yes. 

	

24 
	

Q. 	-- of the house on Everman? 

	

25 
	

A. 	Yes. 
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Q. 

Do those photographs fairly and 

accurately depict the items of evidence that you 

found in the back yard of the Everman house? 

A. 	Yes. 

What's contained therein? 

A. There's a blue Motorola pager and two 

rather large square keys that I commonly associate 

with hotel or motel room keys. 

significant to you? 

Yes. 

Q. 	showing you what's on the table now. 

If you'll tell me what ex. hibiLs those are -- 12 and 

13. 

Was the pager and the keys actually 

buried in the dirt, or were they laying on top of 

the dirt? 

A. 	They were buried. 

How did you know to go to that area? 

A. 	We were searching the whole back yard 

looking for anything that -- any type of disturbance 

in the ground o the dirt out there that looked like 

they mighL be recently buried. 

Crime Scene Analyst Washington 

who was assisting us in the back yard search found 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

1 1 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



	

1 
	

an area that he believed looked recent or unusual 

	

2 
	

and probed that with a shovel and started digging 

	

3 
	and found these items. 

	

4 
	

MR. GUYMON: 
	I move for the admission 

	

5 
	of 12 and 13 and ask to publish those. 

	

6 
	

THE POREMAN: Yes. 

	

7 
	

BY MR, GUYMON: 

	

8 
	 Let's just to sure up, I'll return to 

	

9 
	

the issue I started on. 

	

10 
	 Is there a date of birth on the 

	

11 
	

fingerprint cards associated with John Lee White? 

	

12 
	 A. 	Yes, 

	

13 
	 On the one card is a date of 

	

14 
	

birth of 7 -- I'm sorry -- 5/27 of '77. 

	

15 
	

Q. 	And are any of the others dated with 

	

16 
	

the date of births? 

	

17 
	 A. 	Not that I see. 

	

18 
	 And on the SCOPE printout associated 

	

19 
	with Dante Johnson, do we have two dates of birth 

	

20 
	

fisted there? 

	

21 
	

A. 	Yes. We have a date of birth under the 

	

22 
	name, the primary heading of Dante Johnson, of 5/27 

	

23 
	of '79. And then also his record indicates that he 

	

24 
	uses -- also uses the birth date of 5/27 of '77. 

	

25 	 0 	o Lhe month and the date are the same 
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1 
	

as to both, yet there are two different years that 

	

2 
	

he uses? 

	

3 
	 A. 	Right. 

	

4 
	

MR. GUYMON: 	I have no other questions 

	

5 
	of this witness. 

	

6 
	

BY THE FOREMAN: 

	

7 
	

Q. 
	Detective, that blue pager and the keys 

	

8 
	

that were round, was there ever any ownership 

	

9 
	

established to who they belonged to? 

	

10 
	

A. 	We had been told that they belonged to 

	

11 
	one of the victims, probably Matt Mowen, And that 

	

12 
	morning as I was finishing up the search Tod 

	

13 
	

Armstrong came by to collect some of his belongings, 

	

14 
	and I showed him that pager, and he recognized it as 

	

15 
	

being one of the victim's, presumably Matt Mowen's. 

	

16 
	

BY A JUROR: 

	

17 
	

Q. 	What are the dates on your cards for 

	

18 
	

the fingerprints that were taken from White? You 

	

19 
	

have two cards. What are the dates? 

	

20 
	

A. 	Yes, two. 	You have to bear with me. 

	

21 
	These are things that I'm not normally involved with 

	

22 
	

in doing the fingerprints. 

	

23 
	 I've got one date here of May 

	

24 
	

21st, 1997 and another date of January 24th, '97. 

	

25 	 Q. 
	Thank you. 
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1 

2 

3 

4 

5 

6 

BY A JUROR: 

Q. 

A. 

Q. 

BY A JUROR: 

Q. 

Was the .380 gun ever i'ecovered? 

No, it hasn't been. 

It hasn't been. 

Did they ever establish the bloody 

	

7 
	pants, who they belonged to? 

	

8 
	

BY MR. GUYMON: 

	

9 
	

Q. 	I ask if you have personal knowledge 

	

10 
	who they belonged to? But otherwise, if it calls 

	

11 
	

for hearsay I would ask you not to answer that. 

	

12 
	

A. 	Okay. 	I wouldn't be able to answer 

	

13 
	

that then. 

	

14 
	

BY A JUROR: 

	

15 
	 To your knowledge, has anyone ever 

	

16 
	

found any ID for this -- ID for Johnson with a 

	

17 
	

picture on it or anything? 

	

1 8 
	

A. 	Not to my knowledge, no. 

	

19 
	

BY A JUROR: 

	

20 
	

0. 	The SCOPE printout, is SCOPE an acronym 

	

21 
	

for anything? 

	

22 
	

A. 	Yes, it is. 	I think it's -- I really 

	

23 
	

can't remember. 	It's something like Shared Computer 

	

24 
	

Operation something. 	In essence, it means that the 

	

25 	law enforcement agencies in the county share and 
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1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

contribute to this system. 

So, for instance, the Henderson 

Police Department would record their arrests in 

here. The North Las Vegas Police Department, any 

other agency that might want to contribute 

information that would establish identity. 	If any 

of you have a sheriff's card, for instance, it would 

be in here. So anything that has to do with 

establishing identity or criminal record or work 

history record is reflected in SCOPE. 

THE FOREMAN: Any other questions? 

BY A JUROR: 

Q. 
	One more. 

You arrested him, right? 

A. 	I was present when he was arrested. 

Q. 	You were present? 

A. 	Yes. 

Q. 	What name did he give that particular 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 
	

time? 

20 
	

A. 	Initially he gave the name of John 

21 
	

White when we first contacted him, and we asked if 

22 
	

he went by any Other names, street names, and he 

23 	said it was Deko. Then he also gave the name Donte 

24 	Johnson. 

25 
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1 	BY A JUROR: 

	

2 
	

Skells, did he also use the name of 

	

3 
	

Red? 

	

4 
	 A.. 	To my knowledge, that is not a moniker 

	

5 
	

that he uses. 

	

6 
	

BY MR. GUYMON: 

	

7 
	

Q. 	Just one follow-up. 

	

8 
	 Have you continued to look then 

	

9 
	at attempting to identify the person identified as 

	

10 
	

Red? 

	

1 1 
	

A. 	Yes, we have. 

	

12 
	

Q. 	Has he been found to date? 

	

13 
	

A. 	No. 

	

14 
	

Q. 
	Has he been located or identified? 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

A. 	No. 

Is your investigation still open as it 

relates to Red? 

A. 	Very much so, yes. 

THE FOREMAN: Any other questions? 

(No response.) 

THE FOREMAN: Detective, by law, these 

proceedings are - secret, and you are prohibited from 

disclosing to anyone anything that transpired before 

us including evidence presented to the Grand Jury, 

any event occurring or a statement made in the 
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1 	presence of the Grand Jury, or information obtained 

	

2 
	

by the Grand Jury. 

	

3 
	 Failure to comply with this 

	

4 
	admonition is a gross misdemeanor, punishable by a 

	

5 
	year in the Clark County Detention Center and a 

	

6 
	

$2,000 fine. 	In addition, you may be held in 

	

7 
	contempt of court punishable by an additional $500 

	

8 
	

fine and 25 days in the Clark County Detention 

	

9 
	

Centel. 

	

1 0 
	 Do you understand this 

	

11 
	admonition? 

	

12 
	 THE WITNESS: 	Yes, sir. 

	

13 
	 THE FOREMAN: 	Thank you. 

	

14 
	 You may be excused. 

	

15 
	

BY A JUROR: 

	

16 
	

Q. 
	Can I ask one question? 

	

17 
	 Were there any other 

	

18 
	

fingerprints other than Donte's found? 

	

19 
	 A. 	AL the crime scene? 

	

20 
	

Q. 	Right. 

	

21 
	 A. 	There were numerous latent fingerprints 

	

22 
	recovered and at this point our Crime Lab is still 

	

23 
	going through them. It's my understanding that none 

	

24 
	of the other ones have been identified to anybody 

	

25 	other than Johnson and/or the victims that may have 
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1 	lived there. 	They've been eliminated to some of the 

	

2 
	

victims. There's, I think, well over a hundred 

	

3 
	

latents. 	It's a very time consuming task. 

	

4 
	

Q. 	Thank you. 

	

5 
	

MR. GUYMON: 	While the next witness is 

	

6 
	

coming in, just as an admonishment, the fact that 

	

7 
	

Donte Johnson, also known as John White, has a SCOPE 

	

8 
	

printout, I would give the admonishment very briefly 

	

9 
	

indicating you should not consider that as any other 

	

10 
	

evidence. It could come from any police contact or 

	

1 1 	work conLact. 

	

12 
	 Ed Gunther has inquired and I'll 

	

13 
	ask because he's still attempting to make other 

	

14 
	

identification from the prints. He would like the 

	

15 
	exemplar of John White returned to him. 

	

16 
	 THE SECRETARY: 	32, 33 and .34? 

	

17 
	 MR. GUYMON: 	Yes. 

	

18 
	 May we return those exemplars? 

	

19 
	 THE JURY: 	(in unison) 	Yes. 

	

20 
	 A JUROR: I have one question tor the 

21 

22 

23 

24 

25 

detective. 

Did they ever use the facilities 

of Social Security to see if Mr. White or Donte has 

a Social Security number? 

Would he know or would it be 



165 

	

1 	someone else? 

2. 	 MR, GUYMON: 	He wouldn't know. 

	

3 
	 THE WITNESS: Use the Social Security 

	

4 
	

Administration for what? 

	

5 
	 A JUROR: To find out Dont° or John 

	

6 
	

White's identification. 

	

7 
	

THE WITNESS: 	No, we don't. 

	

8 
	 Generally speaking, we get into 

	

9 
	

federal government agencies, whether Social Security 

	

10 
	

Administration or Unemployment, and we run into some 

	

11 	real privacy issues, and they're not a general 

	

12 
	common source of identification or confirming 

4, 

	

13 
	

identification that we use. 

	

14 
	 A JUROR: I just thought there's a dual 

	

15 
	name that that would certainly narrow it down. 

	

16 
	 THE WITNESS: 	It's possible, but there 

	

17 
	again, like I say, it's not something we normally 

	

18 	contact because generally speaking they're not real 

	

19 
	cooperative. 

	

2 0 
	 A JUROR: Not unless you knew the 

	

21 
	mother's maiden name. 

	

22 
	 THE-WITNESS: We run into all kinds of 

	

23 
	complications for that. 

	

24 
	 (Witness excused.) 

	

25 
	 THE FOREMAN: Please raise your right 
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1 
	

hand and be sworn in. 

	

2 
	

You do solemnly swear that the 

	

3 
	

testimony that you are about to give upon the 

	

4 
	

investigation now pending before this Grand Jury 

	

5 
	shall be the truth, the whole truth and nothing but 

the truth, so help you God? 

	

7 
	

MS. SEVERS: 	Yes. 

	

8 
	 THE FOREMAN: And you are here today to 

	

9 	give testimony in the investigation pertaining to 

	

10 
	

the offenses of burglary while in possession of a 

firearm, murder with use of a deadly weapon, robbery 

	

12 
	with use of a deadly weapon, and first degree 

	

13 
	

kidnapping with use of a deadly weapon involving 

	

14 
	Donte Johnson as set forth in the proposed 

	

15 
	

Indictment? 

	

16 
	 MS. SEVERS: 	Yes. 

	

17 
	 THE FOREMAN: Thank you. 

	

18 
	 Please sit up closer to the 

	

19 
	microphone so you can be heard. 

20 

	

21 
	

CHARLA SEVERS, 

	

22 
	 having been first duly sworn by the 

	

23 
	 Foreman of the Grand Jury to testify to 

	

24 
	

the truth, the whole truth and nothing 

	

25 
	 but the truth, testified as follows: 
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EXAMINATION  

BY MR. GUYMON: 

Q. 	Will you state your full name and spell 

your last name for record, please? 

A. 	Charla Severs, S-e-v-e-r-s. 

Q 
	

And Miss Severs, do you go by any other 

names? 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

A. 	Lala. 

Q. 	Spell that. 

A. 	L-a-l-a. 

Q. 	May I ask, did you know a person as -- 

that you identified as John white? 

14 A. Yeah. 

15 
	

Q. 	What is -- well, let me show you 

16 
	

Exhibit Number 3 and ask you is that a photograph of 

17 
	

John White? 

18 
	

A. 	Yes. 

19 
	

Q. 	Does John White use any other names? 

20 
	

A. 	Yeah, 

21 
	

Q. 	What names does this individual in this 

22 
	

picture use? 

23 
	

A. 	Deko, Dante Johnson. 

24 
	 Do you know if Donte Johnson or John 

25 	White is his true birth name, which one is his birth 
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1 	name? 

	

2 	 A. 	I'm not sure. 

	

3 
	

Well, do you know John White's moLher? 

	

4 
	

A. 	No, I don't know her. 	I know her from 

	

5 
	

the phone, but not from, you know, actually meeting 

	

6 
	

her face to face. 

	

7 
	

Q. 
	Do you know any of John White's family 

members? 

	

9 
	

A. 	No. 

	

10 
	

Q. 	So you wouldn't know what they call 

	

11 
	

him? 

A. 	No. 

Q. 	What do John White's friends call 

A. 	Delco. 

Q. 	What do you call him? 

A. 	Deko. 

Q. 	What is your relationship with Deko? 

A. 	He's my boyfriend. 

Q. 
	How long has he been your boyfriend 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 
	

fbr'? 

A. 	For only like two and a half months. 

Q. 
	So - you started dating him in June? 

A. 	Yeah, in June. 

Q. 
	Of 1998? 

A, 	Of 1998. 

21 

22 

23 

24 

25 
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1 	 Q. 	And describe the type of relationship 

you had with him. 

A. 	What you mean? 

Well, was you and he as boyfriend 

girlfriend, did you date other people or just -- 

A. 	Yes. 

0. 
	You were his girl and he was your man? 

A. 	Yeah. 

Q. 	Okay. How regularly did you see him 

from the time you first started dating him? 

Q . 

A. 	Every day I stayed with him. 

The two of you stayed together? 

A. 	Yeah. 

And where did you stay say in June? Q . 

A. 	At the Thunderbird Apartments. 

Q. 	At the Thunderbird? 

A. 	Uh-huh. 

Q. 	And who got you a room at the 

Thunderbird? 

A. 	Ace. 	I don't know his last name, but I 

know his name is Ace. 

Q . 	Ace_ Hart? 

A. 	Yeah. The one that is out there, 

Describe Ace for us. 

A. 	He's a white guy with blond hair, kind 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 
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1 	of skinny. 

	

2 
	

So if Ace previously testified to 

	

3 
	

getting you a room, it would be the room at the 

	

4 
	

Thunderbird then? 

	

5 
	

A, 	Yes. 

	

6 
	

Q. 	Now long did you stay with Deko at. the 

	

7 
	

Thunderbird? 

	

8 
	

A. 	Just for like about -- we moved out 

	

9 
	on -- like the beginning of August. We moved out 

	

10 
	

think it was like August 6th or something like that. 

	

11 
	

Q. 
	And when you moved out, where did you 

	

12 
	move to? 

a 

	

13 
	 A. 	To Tod Armstrong's house. 

	

14 
	

Q. 	Do you remember what street that was 

	

15 
	

on? 

	

16 
	

A. 	Yes, Everman. 

	

17 
	

Q. 	That would have been in early August of 

	

18 
	

1998? 

	

19 
	

A. 	Yes. 

	

20 
	 And who did you move into Tod , s house 

	

21 
	

with? 

	

22 
	

A. 	With Deka and Red. 

	

23 
	

Q. 	Now, Red, is Red a friend of Deko's? 

	

24 
	

A. 	Yeah. 

	

25 	 Q. 
	And how long has Red and Deko been 



friends? 

A. 	Just for about two months. 

Q. 	How often did Red and Deko hang out 

together for those two months? 

A. 	Every day. 

Q. 	Every day? 

A. 	Every day. 

We all stayed up in the 

Thunderbird Apartments together. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 
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a 

Q. 
	So Red, Deko and you stayed up in the 

Thunderbird? 

A. 	Yeah. 

Q. 	Then you all moved out together? 

A. 	Uh-huh. 

Q. 	You moved to Tad's? 

A. 	Yes. 

Q. 
	When you got to Tad's were you paying 

Tod rent -- 

A. 	No. 

Q. 	-- to live there? 

A. 	No. 

Q. 	WaDeko paying Tod rent? 

A. 	Huh-uh, no. 

Q. 
	And how about Red? 

25 	 A. 	No. 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 
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1 	 Q. 	Okay. Were you welcome guests? 

	

2 
	

A . 
	 Yes. They came to pick us up from the 

	

3 
	

Thunderbird the day we moved out. 

	

4 
	

Q. 	Who's "they"? 

	

5 
	

A. 	Ace and B.J. 

	

6 
	

Q. 	Ace and B.J.? 

	

7 
	 A. 	Uh-huh. 

	

8 
	

Q. 	They both picked you up? 

	

9 
	 A. 	Yeah. 

	

1 0 
	

Q. 	Did they ask you at any point in Lime 

	

11 
	

that you were living at the house on Everman, did 

	

12 
	

they ever ask you to leave? 

	

13 
	 A. 	No, they did not. 

	

14 
	

Q. 	Do you recall them ever telling you, 

	

15 
	Deko or Red, that Ted's mother was coming back into 

	

16 
	

town? 

	

17 
	 A. 	No. 	They never told me that. 

	

18 	 , 	Q. 	Were you there with Red and Deko 

	

19 
	always, or was there times that Deko and Red there 

	

20 
	

Without you? 

	

21 
	 A. 	No. 	I never went nowhere. 	I was there 

	

22 
	

all the time. 

	

23 
	

Q. 	And you don't recall them saying that 

	

24 
	

they wanted you to leave or that Tad's mother was 

	

25 	coming back? 
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1 	 A. 	No. 

	

2 	 Q. 	While at the Everman house did Red or 

	

3 
	

Deko have any weapons at that house? 

	

4 
	

A. 	Yes. 

	

5 
	

Q. 	Approximately how many weapons? 

	

6 
	

A. 	It was like two of them. 	It was two of 

	

7 
	

them. 

	

8 
	

Q. 	Describe the two guns. 

A. 	One of them was like -- it was long, 

	

10 
	

black, and had like a banana clip. 	You could see 

	

11 
	

like about 32 bullets in it. 

	

12 
	 What was the other style gun? 

	

13 
	

A. 	The other one was like a little bitty 

	

1 4 
	chrome gun, silver chrome. 

	

15 
	 Did you only see two guns at the 

	

16 
	residence during that period of time? 

	

17 
	

A. 	Yes. 

	

18 
	

Q. 
	And where -- whose guns were they? 

	

19 
	

A. 	I don't know because all of them 

	

20 
	were -- they would hold it, you know. 

	

21 
	

Q. 
	Who's "all of them"? 

	

22 
	

A. 	Pads it around. 

	

23 
	 Ace, and Tod, and Doko, and Red. 

	

24 
	

Q. 	Who brought the guns to the house? Was 

	

25 	it Deko that brought the guns? 
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1 
	

A. 	Yes. 

	

2 
	

Q. 	So they were Deko's guns? 

	

3 
	

A. 	Yes. 

	

4 
	

Q. 
	But the other fellows would hold them? 

	

5 
	

A. 	Yes. 

	

6 
	

Q. 	Were those the only two guns that you 

	

7 
	saw Deko with? 

	

8 
	

A. 	Those were the only two, but can I say 

	

9 
	something? 

	

10 
	 Tod brought -- one day he 

	

11 
	

brought like a big shotgun over. 	I only seen that 

	

12 
	once, and 	the next day it wasn't there. 

	

13 
	

Q. 	You say Tod brought that over? 

	

14 
	

A. 	Yeah. 

	

15 
	

Q. 	Now, did you know a guy by the name of 

	

16 
	

MatL owen? 

	

17 
	

A. 	No, but now I do because I seen it on 

	

18 
	

the news and everything. 

	

19 
	

Q. 
	On August 18th of 1998, do you recall 

	

20 
	

the police coming to the Everman house in the early 

	

21 
	morning hours and arresting Donte Johnson? 

	

22 	 A. 	YeS, 

	

23 	 Q. 	Do you remember speaking to the police 

	

24 	that day? 

	

25 	 A. 	Yes. 

174 
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Did the police ask you if you stayed at 

the Everman house or if you lived there? 

A. 	Yes. 

Q. 	And what was your answer? 

A. 	Yes. 

Q. 	Did you tell them yes, you lived there, 

or no, you didn't live there? 

A. 	I told them yes, I was staying there. 

Q. 	Did you tell them how long you'd been 

staying there? 

A. 	I don't recall telling them that. 	I 

just remember him asking me did I stay there. 

Do you remember him asking -- well, wa*s -

Deko there at the house that morning with you? 

A. 	Yes. 

Q. 	Do you remember them asking you about 

Deko? 

A. 	Yes. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 
	 Do you recall telling the police that 

20 
	yOu'd only known Deko for one day? 

21 
	

A. 	Yes, 

22 
	

Q. 	And-they asked you what his name Was 

23 
	and you told them what? 

24 
	 A. 	John Lee White. 

25 	 Q 	Do you recall where you told them you 
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1 	met John White the day before? 

A. 	Yes, 

Q . 	Where did you tell them you met him? 

A. 	House of tattoo and body piercing. 

Q. 	Was that the truth or a lie? 

A. 	A lie. 

Q. 	Why did you tell the police a lie that 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 
	

day? 

9 

10 

A. 	I was scared. 

Q . 	Why did you think it would be important 

to lie on behalf of Dcko? 

A. 	Because I didn't know what they came 

4- 

for, and I didn't know him if it was something bad. 

So you didn't want to know him if it 

was something bad? 

A. 	Uh-huh. 

Q . 	Did you think that Dante Johnson had 

done something bad? 

19 
	

A. 	Yeah. 

20 
	 Because earlier that night -- I 

21 
	

thought they came to the house because earlier that 

22 
	night they had -r-an from the Highway Patrolman. 

23 
	

That's why I thought they were there. 

24 
	 Q. 	Okay. 	You say "they had run from the 

25 	Highway Patrolman." Who's "they"? 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 



	

1 	 A. 	Red and Deko. 

	

2 
	

And that earlier that night when they 

	

3 
	

ran from che Highway Patrolman did Red or Deko have 

	

4 
	

guns on them? 

	

5 
	

A. 	I'm not sure. 

	

6 
	

Q. 	Is that the truth, ma'am? 

	

7 
	 A. 	Yes, that's the truth. 

	

8 
	

Q. 	Do you understand how important your 

	

9 
	

testimony is since you're under oath today? 

	

10 
	

A. 	Yes. 

	

11 
	 You don't know if they had thrown down 

	

12 
	

their guns and ran from the Highway Patrolman? 

	

13 
	

A. 	No, 	All I know, they were speeding. 

	

14 
	

He had warrants and he ran. 

	

15 
	

Q. 	That's what Deko told you? 

	

16 
	

A. 	Yeah, 

	

17 
	

Q. 	He was stealing (sic.) and he had 

	

18 
	

warrants and ran? 

	

19 
	

A. 	No, speeding. 

	

20 
	

Q. 	Oh, speeding. 	My mistake, I'm sorry. 

	

21 
	

A. 	Yeah. 

	

22 
	

Q. 
	Dia-he say whether or not the Highway 

	

23 
	

Patrolman chased after him that night? 

	

24 
	

A. 	They did. 

25 Q 	But they didn't catch either one of 
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1 	them? 

	

2 	 A. 	No. 

	

3 
	

Q. 	Was there any other things that you 

	

4 	were concerned about that Deko had done that were 

	

5 
	

bad -- 

	

6 
	

A. 	No. 

	

7 	 -- why you didn't want to tell the 

	

8 
	

police? 

	

9 
	

A. 	No. 	That's the only thing I know he 

	

10 
	

did. 

	

11 
	

Q. 	Did you know Deko to have been 

	

12 
	

associated with or involved with controlled 

	

13 
	substances? 

	

14 
	

A. 	Yes. 

	

15 
	

Q. 	Was that a concern, of course? 

	

16 
	

A, 	Yeah, that was. That too. 	I thought 

	

17 
	

that. 

	

18 
	

Q. 	There was a quadruple homicide that had 

	

19 
	occurred some fours days earlier. The arrest was on 

	

20 
	

the 18th. 

	

21 
	 Were you aware of the homicide? 

	

22 
	

A. 	No;- _I was not. 	Not until after the 

	

23 
	

detectives told me about it. 

	

24 
	 Had you seen the news on that homicide 

	

25 	prior to the arrest? 
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1 	 A. 	Yes. 

	

2 
	

Q. 
	Where were you at when you saw the 

	

3 	news? 

	

4 	 A. 	At home. I mean on Everman. 

	

5 
	 Q, 	And what date would that have been that 

	

6 	you saw the news? 

	

7 	 A. 	I think it was like a day after. 

	

8 
	

There is a calendar. Let's see if we 

	

9 	can't use 	the calendar for you. 

	

10 
	

A. 	Okay. 

	

11 
	 On the 18th is when you got arrested or 

	

12 	when Donte got arrested? 

	

13 
	

A. 	Yeah. 

	

14 
	

Q. 	How many days before Donte's arrest 

	

15 	would you 	have seen the news? 

	

16 
	 A. 	Three days. 	On the 15th. 

	

17 
	 Q. 	Do you recall who was home when you saw 

	

18 
	

the news? 

	

19 
	 A. 	Yeah. 

	

20 
	

Q. 	Who was home? 

	

21 
	

A. 	It was me, Red, and Doko. 

	

22 
	

Q. 	You, Red, and Deko; anyone else? 

	

23 
	 A. 	No. 

	

24 
	

Q. 
	Was Tod at the house? 

	

25 
	 A. 	No. 
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1 
	

Q. 	Was Ace at the house? 

	

2 
	

A. 	No. 

	

3 
	

Q. 	Were you ever home when Deko and Red 

	

4 
	spoke to Tod or Ace about the murders? 

	

5 
	

A. 	No, I wasn't. 	I mean I was home, but 

	

6 
	

didn't hear nothing about it. 

	

7 
	

Did you ever see Deko or Red come home 

	

8 
	with moneys that didn't belong to them? 

	

9 
	

A. 	No. They was broke all the time. 

	

10 
	

What kind of clothing did Deko commonly 

wear? 

A. 	He wore like plaid, plaid clothing. 

Red, mostly red all the time. 

Q. 	And what color pants? 

A. 	Yeah. They're like -- he mostly wore 

like these red plaid shorts, and he had a pair of 

black shorts. 

Q. 	Did he ever wear anything other than 

shorts? 

A. 	Huh-uh. He had a pair of blue Fubu 

shorts. 

	

	That's all he really had at the house. 

Did- Dekoown any long pants? 

A. 	Huh-uh, no. 	He didn't have any at the 

house. 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 	 Q. 	What room did you stay in at the house? 
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A. 	It's the back room to the left, all the 

way at the end. 	It had the bathrooth in it. 

Q. 	The master bedroom? 

A. 	Yes. 

Q. 	Is that where Deko and Red kept their 

things? 

2 

3 

4 

5 

6 

A. 	Yes. 

Q. 	Is that where you kept your things? 

A. 	Yes. 

Q. 	Did Deko have shoes -- 

A. 	Yes. 

Q. 	-- that he wore? 

A. 	Yes. 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

Q. 

A. 

Q. 

bedroom? 

A. 

feet. 

Did he keep them in the master bedroom? 

Yes. 

Did Red keep his shoes in the master 

He only had one pair that he had on his 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

Q. 	What were those? 

A. 	They were some Fubu shoes. 

Q. 	Okay 	Describe, if you would -- I 

didn't mean to laugh at your last statements. 	I'm 

sorry. 

25 	 Describe Deko's shoes, the one 
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he owned. 

	

2 
	

A. 	They're red Fubus. He had red ones, 

	

3 
	

lime green. Her color, the color of her shirt, 

	

4 
	

Fubu, 

	

5 
	

Q. 

	

6 
	

A. 	Yes. 

	

7 
	

Q. 	Did either of the two guys, Deko or 

Red, own any black Nikes? 

	

9 
	

A. 	Yeah, but he had them on his feet when 

	

10 
	

he got arrested. 

	

11 
	

Q. 
	And you all stayed in the back bedroom? 

	

12 
	

A. 	Yeah. 

	

13 
	

Q. 	Now, let me show you Exhibit Number 

	

14 
	

first of all, and ask you if that is the front door 

	

15 
	of the house that you stayed at? 

	

16 
	

A. 	Yes. 

	

17 
	

Q. 	I want to show you 7. 

	

18 
	 The shoe there, is that a Fubu? 

	

19 
	

A. 	Yes. 

	

20 
	

Q. 
	Kind of a lime green color like you 

	

21 
	

said? 

	

22 	 A. 	Yes_. 

	

23 	 Q. 	Whose shoes are those? 

	

24 	 A. 	Deko's. 

	

25 	 Q. 	And is -- let me show you another 

Page : 192 



183 

	

1 	picture. 

	

2 	 Is that the same shoe? 

	

3 
	

A. 	Yes. 	That's the same shoe. 

	

4 
	 That's Deko's shoe? 

	

5 
	

A. 	Yeah. 

Q. 	 that the master bedroom? 

	

7 
	

A. 	Yes. 

	

8 
	

Q. 	Is that where you all kept your things? 

	

9 
	

A. 	Yes. 

	

10 
	 Q. 	And the black and white Nikes, are 

	

1 1 
	

those Red's shoes? 

	

12 
	

A. 	Oh, yeah, those are. 

	

13 
	 That's where they all kept their 

things? 

A. 	Both of those are Red's shoes. 

Among their things they owned a long 

gun with a banana clip, right? 

A. 	YOS. 

Q. 	Is that their gun in their bedroom? 

A. 	Yes, that's it. 

Q. 
	There's some women's shoes here, 	Are 

those your shoes-? 

A. 	Those are mine. 

Q. 	Is that also in the master bedroom? 

A. 	Yes. 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 
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1 	 Q. 	Now, did anyone else keep their jeans 

	

2 
	

in the master bedroom in that housel 

	

3 
	

A. 	Well, when we first moved in there 

	

4 
	

there was clothes all in the closet and everything. 

	

5 
	

It was clothes there before we moved. Just had -- 

	

6 
	

their clothes were in like a Bernini bag, like a 

	

7 
	

black Bernini. 

	

8 
	 But once you guys started occupying 

	

9 
	

that room, did the other kids take their things out 

	

10 
	of that bedroom? 

	

11 
	 A. 	No, they didn't. 	They didn't even 

	

12 
	

clean up. 

	

13 
	

Q. 	The black pants that are near -- very 

	

14 
	near the other items that belonged to the fellows, 

	

15 
	

the rifle or the gun and the shoes, whose black 

	

16 
	pants are those? 

	

17 
	 A. 	They look like Red's. 

	

18 
	

Q. 
	Look like Red's pants? 

	

19 
	

A. 	Uh-huh. 

	

20 
	

Q. 
	There are two pants. Did Red wear more 

	

21 
	

than one pair of pants at a time? 

	

22 
	

A. 	Not_at a time. He had more than one 

	

23 
	pair of pants. 

	

24 
	 Did Deko ever wear black jeans? 

	

25 	 A. 	No, not that I recall. 
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1 
	

Q. 	Are you sure about that? 

2 
	

A. 	Yes. 

3 
	

Q. 	The guns that you said -- T think you 

4 
	

said they carried around in a bag? 

5 
	 A. 	Yeah. 

Q. 	Let me show you a couple of other 

pictures, 8 and 11. 

Do you recognize that bag? 

A. 	Yeah. 	I recognize that bag. 

Q. 	And how about that bag, the same bag? 

A. 	That's the same bag. 

Q. 	What color is the bag on the outside? 

A. 	Like green and brown. 	It looks like a 4-  

green and brown bag. 

Q. 	Is that the bag that Deko and Red carry 

the gun in? 

A. 	No. The one I seen him carry the gun 

in is like a backpack that you carry on your back. 

Q. 	This is a different bag? 

A. 	Yes. 

Q. 	The duct tape, had you ever seen the 

duct tape at th house before, the roll of silver 

tape? 

A. 	Yes. 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 	 Q 	When did you see the roll of silver 
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1 	tape? 

2 	 A. 	All the time. 	It was like under the 

coffee table in the living room. 

Whose tape was it? 

Did you ever see the tape with Deko? 

A. 	No. 

Q. 
	Did you ever see the tape with Red? 

A. 	No. 

Q. 	As you sit here today, ma'am, do you 

want to get Deko in any trouble? 

A. 	No. 

Q. 

with Deko? 

A. 

Q. 

A. 

my house. 

Q. 

as you sit here? 

A. 	I care about him. 

Q, 	Do you recall me calling you and 

speaking with you last -- it would have been 

25 	Thursday, the 27th oE August, 1998? 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

Q. 

A. 	T'm not sure. 	I just know the tape was 

always there. 

Q. 

When is the last time that you spoke 

Yesterday. 

And how often do you speak with Deko? 

Like two visits a week or when he calls 

What are your feelings about Deko today 

Page : 196 



187 

A. 	Yes. 

Q. 	Doyou recall what it Was that I had 

told you? 

A. 	Yes. 

Q. 	What is it that I told you? 

A. 	Just going to ask me a series of 

questions, and if I didn't -- I was going to be 

under oath. If I didn't answer truthfully you was 

going to come after me for perjury. 

Q. 	Did I tell you how important it was for 

you not to perjure yourself? 

A. 	Yes. 

Did I tell you how important it was 

that you tell the truth? 

15 
	

A. 	Yes. 

16 
	 At the conclusion of my telling you 

17 
	what perjury was, and how important it was that you 

18 
	tell the truth, do you recall what you told me about 

19 
	how you knew that Donte didn't do this? 

20 
	

A. 	Yes. 

21 
	

Q. 	What did you tell me? 

22 
	

A. 	I told you he was with me, and we had 

23 
	smoked some weed that night, and then we had 

24 
	

intercourse, and we went to sleep. 

25 	 Q, 	And when I asked you what date that was 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 
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1 	that you all were having those kind of relations, 

	

2 
	

did you give me a date? 

	

3 
	

A. 	No. 

	

4 
	

Q. 	Did you know? 

	

5 
	

A. 	I don't know. 

	

6 
	

Q. 	Did you know what date it was? 

	

7 
	

A, 	That we did this? 

	

8 
	

Q. 	Yeah. 

	

9 
	 A. 	Yeah. 	I recall what day it was because 

	

10 
	

nobody was home. 	It was just me and him. 

	

11 
	 WI-1(6it date was that? 

	

12 
	

A. 	Oh, damn. 	I'm not sure. 	I'm not sure 

	

13 
	what day it was. 

	

14 
	

YOU didn't know when I first asked you 

	

15 
	either, did you? 

	

16 
	 A. 	No. 

	

17 
	

Q. 	As you sit here today, oven with the 

	

18 
	

benefit of looking at the calendar, you can't tell 

	

19 
	us, can you? 

	

20 
	

A. 	No. 

	

21 
	

Q. 	Did you go on to tell -- well, you told 

	

22 
	me about having'Telations at the nighttime and 

	

23 
	

failing asleep, and did I ask you about when you 

	

24 
	woke up what happened? 

	

25 	 A. 	Yeah, I think you did. 
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1 	 Q. 	Do you remember what you told me? I 

2 
	

don't mean to embarrass you. 	I'm nOt trying to 

3 
	

embarrass you. 

4 
	

Do you remember telling me what 

5 
	you did when you woke up the morning? 

6 
	

A. 	Yeah. 

7 
	

Q. 	The same thing you did the night 

before? 

A. 	Yes. 

Q. 	I asked you to tell me the date of that 

morning. Were you able to tell me the date of that 

morning? 

A. 	No. 

Q. 	Okay. Did you ever -- did Deko own a 

pager? 

8 

9 

1 0 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

A. 	YeS, 

0. 	What color was the pager? 

A. 	Red, fluorescent red. 

Q. 	Did you ever see him with any other 

20 
	

pagers? 

21 
	

A. 	No. 

22 
	 What did the keys look like to the 

23 
	

Thunderbird apartment? 

24 
	

A. 	It's a big key. 

25 	 Q. 	A big key? 
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A. 	Yeah. Got like a wide head on it. 

Q. 

it's thinner? 

A. Yeah. 

Q. 

you saw them? 

A. 	Yeah. 

Q. 	Do you recall what room number you were 

registered to? 

A. 	I think 6706. 

Q. 	Okay. Let me show you -- are you sure 

about 06 or could it be 04? 
4- 

A. 	It could be. We changed rooms like 

every week, but the last room we were in was 6706. 

Q. 	Was it possible that you were ever in 

6704? 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

- 

The body of it, does it come down and 

Would you recognize the keys again if 

17 
	

A. 	Possible, yeah. 

18 
	 Is it possible that you were ever in 

19 
	

6829? 

20 
	

A. 	Uh -huh. 

21 
	

Q. 
	Do you remember those two numbers being 

22 
	numbers associaEed with you? 

23 
	

A. 	Yes. 

24 
	 Would those keys be associated with 

25 	Donte Johnson, also known as WhiLe, John White? 
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1 
	

A. 	Yes, 

	

2 
	

Q. 	Would those keys also be associated 

	

3 
	with Red? 

	

4 
	

A. 	Yes. 

	

5 
	

Q. 
	I want to show you a couple of keys and 

	

6 
	

ask you if you can tell me if these are the keys to 

	

7 
	

the Thunderbird? 

	

8 
	 A. 	Yes. 

	

9 
	

Q. 	Those two keys? 

	

10 
	

A. 	Uh-huh. 

	

11 
	

Q. 
	If you look closely, ma'am, can you 

	

12 
	

tell me what number is on this one here? 

	

13 
	 A. 	6704. 

	

14 
	 And if you look real closely, how about 

	

15 
	on that one, ma'am? 

	

16 
	

A, 	6829. 

	

17 
	

Q. 	And who is associated with those rooms 

	

18 
	and those 	keys? 

	

19 
	 A. 	Those are the keys that we -- that Deko 

	

20 
	

had, the keys to the room. 

	

21 
	 Those keys appear to be in the dirt 

	

22 
	next to a 	pager?- 

	

23 
	

A, 	Yeah. 

	

24 
	 And who's associated with that pager, 

	

25 	ma'am? 
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1 	 A. 	I do not know. 	I never seen that 

	

2 
	

pager, 

	

3 
	

MR. GUYMON: 	I have no other 

	

4 
	

questions. 

	

5 
	

BY A JUROR: 

	

6 
	

Q. 	You said that three of you were given a 

	

7 
	ride over from the apartments to the house; is that 

	

8 
	

correct? 

	

9 
	

A, 	Yes. 

	

10 	 _ Q. 	Then none of the three of you had a 

	

11 
	vehicle at that time; is that correct? 

	

12 
	

A. 	No, we didn't. 

	

13 
	

Q. 	But the night before Dante was arrested' 

	

14 
	

he was speeding; is that correct? 

	

15 
	

A. 	Yes. 

	

16 
	

Q. 	Did he purchase a car in that time or 

	

17 
	rent one? 

	

18 
	

A. 	I think he used one of his friend's car 

	

19 
	because they dropped the car. They came and picked 

	

20 
	

Chem up and then he took them back. I guess they 

	

21 
	

dropped the person back and got the car and came 

	

22 
	

back in the ear:- 

	

23 
	

BY A JUROR: 

	

24 
	

Q. 	You said that Dante only had two pair 

	

25 	of shorts at the house. He never wore long pants? 
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1 	 A. 	No. 	He always wear his clothes for 

	

2 
	

like three days in a row all the time. 

	

3 
	

BY A JUROR: 

	

4 
	

Q. 	Do you know this Red by any other name? 

	

5 
	 A. 	No, I don't. 

	

6 
	

BY A JUROR: 

	

7 
	

Q. 	How tall was Red? How much would you 

	

8 
	say he weighed? Do you have any idea? 

	

9 
	 A. 	Yeah. 	He was like five-eight, and 

	

10 
	

think he look like he weighed 250 pounds. 

	

11 
	

BY A JUROR: 

	

12 
	 Q, 	This Everman address, how did you come 

	

13 
	

to move there? Whose decision was it? 

	

14 
	 A. 	It was Deko's decision. 	He came -- I 

	

15 
	

don't know. He just called Ace one day and told him 

	

16 
	

to come get us, pick us up. He picked us up and 

	

17 
	took us over there. He said it was a cool place to 

	

18 
	stay because the dude Tod didn't want no rent or 

	

19 
	nothing. All he would want is some crack to stay in 

	

20 
	

there. 

	

21 
	

BY A JUROR: 

	

22 
	 When you first met this Deko or Donte, 

	

23 
	were he and Red already friends? 

	

24 
	 A. 	Yes. 	They had just met like a couple 

	

25 	of days before. 
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1 	 But you don't really know that for a 

fact? 

A. 	Yeah, I do, because he used to -- Deko 

used to go with Red's cousin. That's how Red's 

cousin introduced Red and Deko to each other. 

Q. 
	And you say you only knew him for a 

couple of months? 

A. 	Yeah. 

BY THE FOREMAN: 

Do you know what Red's cousin's name 

was, by any chance? 

A. 	Yeah, Teresa. 

Did you know her -- did he ever mention' 

her last name or anything? 

A. 	No, 

BY A JUROR: 

Q. 	Are you still staying at the Everman 

address? 

A. 	No, I'm not. 

BY A JUROR: 

Q. 	Had the person from the Everman 

address, had thb-y ever visited the motel that you 

were in? 

A. 	Yes. 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 
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1 	BY MR. GUYMON: 

Which persons from the'Everman 

residence visited you at the Thunderbird and how 

often? 

A. 	Ace, Tod, and 13.J. 	And they came like 

about twice a week. 

Q. 
	You gave a description of Red being 

about 250 pounds. 

Can you describe for us Deko's 

height and weight? 

A. 	He's like five-five. 	He probably weigh 

like 140. 

4- 

BY A JUROR: 

Q. 	Is Red from around here? Is he from 

Las Vegas? 

A. 	He's from California. 

BY A JUROR: 

Q. 
	Who was selling the narcotics? 

A. 	All of them; Red, Deko. 

Q. 
	How about the other three? 

A. 	No. 	They smoked it. 

Q. 	Thy smoked it? 

A. 	Yes. 

Q.  

A. 	B.2., Ace, and Tod smoked the dope, and 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 
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1 	Deko and them just gave it to them. 

	

2 
	

Q. 	Selling it, wasn't he? '  

	

3 
	

A. 	No. 	He was giving it to him. 

	

4 
	 A JUROR: 	It was for rent. 

	

5 
	

BY A JUROR: 

	

6 
	

Q. 	So Deko, he's in California too then? 

	

7 
	 A. 	Yes. 

	

8 
	

BY THE FOREMAN: 

	

9 
	

Q. 	Do you know or ever see Deko acquire 

	

10 
	

these contraband that he was selling to these other 

	

11 
	guys? Do you know where he got it? 

	

12 
	 A. 	No, I don't. 	He just come with it, but 

	

13 
	

I never -- like I said, I never went nowhere. I 

	

14 
	stayed in the house every day. 

	

15 
	

BY MR. GUYMON: 

	

16 
	 Q. 	Miss Severs, when is the last time that 

	

17 
	you saw Red? 

	

18 
	 A. 	On the -- what day was it? The day 

	

19 
	

that the SWAT team came. 	It was that -- well, 

	

20 
	e'arlier that night. 

	

21 
	

Q. 	That was the 18th that the SWAT team 

	

22 
	came, early in Lhe morning? 

	

23 
	 A. 	Yeah. 	I seen him that night, the 17th, 

	

24 
	

the night of the 17th. 

	

25 	 Q 	You haven't seen him since then at al
l? 
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1 	 A. 	No, I haven't. 

	

2 
	

Q. 
	Do you know if they ever made any 

	

3 
	

telephone calls to California in your presence? 

	

4 
	

A. 	No. We didn't have a phone on Everman 

	

5 
	

so they didn't. 

	

6 
	

THE FOREMAN: Any other questions? 

	

7 
	 THE WITNESS: Can I say something? 

	

8 
	

MR. GUYMON: 	Is it related to the 

	

9 
	

case? 

	

1 0 
	

THE WITNESS: 	Yes. 

	

11 
	

MR. GUYMON: 	Well, let's do this: 

	

12 
	Let's excuse ourselves, and you can tell me what it 

	

13 
	

is you want to say, and you can tell me, and I will 

	

14 
	see if it's admissible. 

	

15 
	 THE FOREMAN: Before you leave, by law, 

	

16 
	these proceedings are secret, and you are prohibited 

	

17 
	from disclosing to anyone anything that transpired 

	

18 
	before us including evidence presented to the Grand 

	

19 
	Jury, any event occurring or a statement made in the 

	

20 
	presence of the Grand Jury, or information obtained 

	

21 
	

by the Grand Jury. 

	

22 
	 Failure to comply with this 

	

23 
	admonition is a gross misdemeanor, punishable by a 

	

24 
	year in the Clark County Detention Center and a 

	

25 	$2,000 fine. 	fn addition, you may be held in 
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	 contempt of court punishable by an additional $500 

2 
	

fine and 25 days in the Clark County Detention 

3 
	

Center. 

4 
	

Do you understand this 

5 

6 

7 

9 

10 

11 

admonition? 

excused. 

Johnson. 

THE WITNESS: 	Yes. 

THE FOREMAN: Okay, Now, you may be 

(Witness excused.) 

MR. DASKAS: The State calls Bryan 

12 
	 THE FOREMAN: Please raise your right 

13 
	

hand and be sworn in. 

14 
	

You do solemnly swear that the 

15 
	

testimony that you are about to give upon the 

16 
	

investigation now pending before this Grand Jury 

17 
	shall be the truth, the whole truth and nothing but 

18 
	

the truth, so help you God? 

19 
	

MR. JOHNSON: 	I do. 

20 
	 THE FOREMAN: And you are here today to 

21 
	give testimony in the investigation pertaining to 

22 
	

the offenses of - burglary while in possession of a 

23 
	firearm, murder with use of a deadly weapon, robbery 

24 
	with use of a deadly weapon, and first degree 

25 
	

kidnapping with use of a deadly weapon, involving 
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1 	Donte Johnson as set forth in the proposed 

Indictment? 

MR. JOHNSON: 	Yes, sir. 

THE FOREMAN: Thank you. 

BRYAN JOHNSON, 

having been first duly sworn by the 

Foreman ot the Grand Jury to testify to 

the truth, the whole truth and nothing 

but the truth, testified as follows: 

EXAMINATION  

13 

	

14 
	

BY MR. DASKAS: 

	

15 
	 Bryan, would you please state your full 

	

16 
	name for the record and spell your Iast name? 

	

17 
	

A. 	Bryan Christopher Johnson, 

	

18 
	

J-o-h-n-s-o-n. 

	

19 
	

Q. 	Bryan spelled with an I or Y? 

	

20 
	

A. 	Y. 

	

21 
	

Q. 	Bryan, do you know a Tod Armstrong? 

	

22 
	

A. 	Ye. 

	

23 
	

Q. 	And how do you know Tod? 

	

24 
	

A. 	Been a friend of mine since high 

	

25 	school, sir. 
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1 
	

Where did you and Tod go to high 

school? 

A. 	Cimarron Memorial. 

Q. 	Do you know Ace? 

A. 	Yes, sir. Also Erom Cimarron Memorial 

High School. 

Q. 	Let me direct your attention to the 

early part of August, 1998. 

Do you know where Tod and Ace 

were living at that time? 

A. 	Yes, sir. 	At 4815 Everman. 

That's here in Las Vegas, Clark County, 
4- 

Nevada? 

2 
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A. 	Yes, sir. 

15 
	 You had been to that house several 

16 
	

times? 

17 
	

A. 	Yes, sir. 	I used to live there. 

18 
	

Q. 	When did you live at the Everman house? 

19 
	 A. 	From about October '97 to probably 

20 
	

March or June of '98. 

21 
	

Q. 	Do you recall how many bedrooms are 

22 
	

inside that house? 

23 
	

A. 	Three bedrooms, sir. 

24 
	

Q. 	And which bedroom did you stay in 

25 	inside that house on Everman? 
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1 	 A. 	The middle bedroom. 

2 
	

Q. 	Is the middle bedroom the same as the 

3 
	master bedroom? 

4 
	

A. 	No. The master bedroom is the one in 

5 
	

the back. 

6 
	

Q. 	Okay. When you lived at the house was 

anybody staying in the master bedroom? 

A. 	Yeah, 	Joel Velasguez. 

Q. 
	When did Joel move out of that house? 

A. 	Right around Christmastime, I believe. 

Maybe January. 

Q. 	So he moved out before you did? 
41- 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	From the time Joel moved out of the 

house on Everman until you moved out around June of 

'98, did anybody move into that master bedroom? 

A. 	Ace had for a while. 

Q. 	All right. And did there come a time 

when Ace moved out of that master bedroom? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	And when was that, if you know? 

A. 	Well, he went to Michigan and came 

back. 
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25 	back from Michigan? 
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1 	 A. 	Not exactly. 	I'm not sure of the exact 

month. It was probably sometime a little bit about 

	

3 	a month or two before T left. 

	

4 
	 As of the time that you moved out of 

	

5 
	

the house on Everman, sometime around June of '98, 

	

6 
	was anybody staying in that master bedroom? 

	

7 
	 A. 	Excuse me, sir? 

	

8 
	 Q. 	When you moved out of the house on 

	

9 
	

Everman sometime around June of 1998, was there 

	

10 
	anybody staying in the master bedroom? 

	

11 
	

A. 	No, there was not. 

	

12 
	 All right. After you moved out of the 

	

13 
	

house in June of '98, did you continue to visit the"-  

	

14 
	

house? 

	

15 
	 A. 	Yes, sir. 

	

16 
	 And did there come a time when you 

	

17 
	

learned that other people were staying in the house 

	

18 
	

besides Tod and Ace? 

	

19 
	 A. 	Yes, sir. 

	

20 
	

Q. 
	Who was staying in the house? 

	

21 
	 A. 	Deka, and Red, and Lala. 

	

22 
	

Q. 	Do - you know Deko by any name other than 

	

23 
	

Deko? 

	

24 
	 A. 	Donie Johnson. 

	

25 	 Q. 	Any other names? 
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1 	 A, 	John White, 

	

2 
	

Q. 	All right, What about Red? Did you 

	

3 
	

know Red by any other names? 

	

4 
	

A. 	No, I didn't. 

	

5 
	

Q. 	And what about Lala? 

	

6 
	

A. 	No, I didn't. 

	

7 
	

Q. 	Let me ask you this: The person that 

	

8 
	you described or identified as Deko, I assume from 

	

9 
	your comments that this is a man that we're talking 

	

10 
	

about? 

	

11 
	

A. 	Yes, sir. 

	

12 
	

Q. 	Do you know the race of Deko? 

	

13 
	

A. 	African American. 

	

14 
	

Q. 	What about Red? 

	

15 
	

A. 	African American. 

	

16 
	

Q. 	What about Lala? 

	

17 
	 A. 	African American. 

	

18 
	

Q. 	Did Delco have any unusual or distinct 

	

19 
	

identifying characteristics or marks on his body? 

	

20 
	

A. 	He had a tear drop, two tear drops 

	

21 
	under his eye, a tattoo. 

	

22 
	 LeE - me show you what's been admitted as 

	

23 
	

State's Exhibit Number 3, and ask you if you 

	

24 	recognize the person in that photograph? 

	

25 	 A. 	Yes, sir. 



Q. 
	Who is that? 

A. 	bonte Johnson or Deka. 

Q. 
	And that's the same person you've 

identified as John White? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	Do you know where it was that Deko was 

staying inside the house on Everman when he would 

stay there? 

A. 	The master bedroom mostly. 

Q. 	Did you see where Deko kept any of his 

belongings on the house at Everman? 

A. 	In the master bedroom. 

Q. 	Let me direct your attention to 

sometime around August 15th or 16th Of 1998. 

Did you learn of a crime that 

had taken place somewhere in the neighborhood of the 

Everman house? 

18 
	 A. 	Yes, sir. 

19 
	 And how was it that you learned of this 

20 
	crime that had taken place? 

21 
	

A. 	Deko Lold me about it. 

22 
	 All tight. 	Do you recall what day it 

23 
	was that Deko told you about this crime? 

24 
	

A. 	Yes, sir. 	It was Saturday. 

25 
	 You say it was a Saturday? 
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1 	 A. 	Yes, sir. 	Saturday morning. 

	

2 
	

Q. 	Let me direct your attention to the 

	

3 
	

calendar behind you. You mentioned that Deko told 

	

4 
	

you about this crime on a Saturday. 

	

5 
	 Are you able to tell me what 

	

6 
	

date it was that Deko told you about the crime? 

	

7 
	

A. 	I believe it was the 15th, sir. 

	

8 
	

Q. 	August 15th, 1998? 

	

9 
	

A. 	Yes, sir. 

	

10 
	

Q. 	Is there any reason that you're able to 

	

•1 
	recall that this was a Saturday when you had this 

	

12 
	

discussion with Deko? 

	

13 
	

A. 	Yeah. 	Tod, and Ace, and I were going (- 

	

14 
	

for a job interview, and we went back there so they 

	

15 
	could change and whatnot. 

	

16 
	

Q. 	Where Was the interview that you had? 

	

17 
	

A. 	At Stallion Mountain Golf Course. 

	

18 
	

Q. 	Did somebody arrange that job interview 

	

19 
	

for you? 

	

20 
	

A. 	Yes, Ace's mother did. 

	

21 
	

Q. 	She worked there? 

	

22 
	

A. 	Yes, sir. 

	

23 
	

Q. 
	About what time in the morning did the 

	

24 
	conversation take place that you had with Deko about 

	

25 	this crime? 
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1 
	

A. 	Pretty early in the morning. 	Around 

	

2 
	

10:00. 

	

3 
	

Q. 
	Do you recall what time your interview 

	

4 
	

was? 

	

5 
	

A. 	T believe it was 11:00. 	I'm not sure 

	

6 
	

exactly. 

	

7 
	

Q. 
	Did the conversation with Deko take 

	

8 
	place before or after your interview? 

	

9 
	

A. 	Before. 

	

10 
	 What do you recall Deko telling you 

	

11 
	about the crime that occurred in that neighborhood? 

	

12 
	

A. 	He told me" that he and Red went there, 

	

13 
	and they went to rob the house. They went in, and *- 

	

14 
	

there was one guy that was outside drinking a beer, 

	

15 
	and he brought him inside, told him, you know, to go 

	

16 
	

inside, and he had a gun. 

	

17 
	

Q. 	Who had the gun? 

	

18 
	 A. 	Deko and Red both did. 

	

19 
	 Q. 	All right. 

	

20 
	

A. 	They went inside. There was another 

	

21 
	guy in the house. And then they tied them up with 

	

22 
	

duct tape. And-as they tied them up another guy 

	

23 
	came to the door, and they Lied him up. And then 

	

24 
	somebody else came to the door, and I guess he got 

	

25 
	kind of smart or whatever with Deko, and he brought 
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1 	him to the back room. 

	

2 
	

Q. 	Based on your conversation with Deko, 

	

3 	what was your understanding of how many people 

	

4 
	

eventually ended up in that house and were duct 

	

5 
	

taped? 

	

6 
	

A, 	Four people, sir. 

	

7 
	

Q. 	You mentioned that Deko told you one of 

	

8 
	

them got smart. Did Deko tell you what he did as a 

	

9 
	

result of this person getting smart with him? 

	

1 0 
	

A, 	He shot him. 

	

11 
	

Did he indicate where inside the house 

	

12 
	

he shot the person that got smart? 

	

13 
	

A. 	In a back room. 	I don't know exactly.' 

	

1 4 
	

Did he say -- did Deko say anything 

	

15 
	else about the person that he shot in the back room 

	

16 
	

of the house that got smart? 

	

17 
	

A. 	He said he was like a Mexican or Latin, 

	

18 
	

Anything else that you recall? 

	

19 
	

A. 	Not that I can think of. 	He said he 

	

20 
	came back in the room. They were looking for drugs 

	

21 
	or money or anything they could find in the house. 

	

22 
	 Did Deko indicate of the four people 

	

23 
	who was shot first? 

	

24 
	

A. 	The kid in the back room. 

	

25 	 Q 	So what did Deko hell you after he shot 
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1 	the kid in the back room, he returned to the living 

	

2 
	

room? 

	

3 
	

A. 	Yeah, tied up. He said one was being 

	

4 
	

real cooperative, real polite. 	He didn't really 

	

5 
	

want to kill him. He killed the other people and he 

	

6 
	would be a witness or whatever so -- 

	

7 
	

When you had this conversation with 

	

8 
	

Deko, was anybody else present to hear the 

	

9 
	conversation? 

	

10 
	 A. 	Yes, sir. 	Ace was there, Tod, Red, and 

Lala. 

Q. 	Were they all -- 

A. 	Mostly it was just Deko telling me and 

Ace, or Ace and I. 

Q. 	But I take it throughout your 

conversation some people would enter the 

conversation? 

A. 	Yes, sir, right. 

Q. 	Did Deko tell you anything else about 

the killings? 

A. 	Not that I can recall, sir. 

Do - you recall whether Deko indicated to 

you that they took any property or belongings out of 

the house? 

A. 	I don't believe so. 	I found that out 
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1 	later that they had, but not at that time. 

Q. 
	Did you speak with Red about what 

happened? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	What did Red tell you about the 

killings, if anything? 

A. 	Actually Red didn't tell me the whole 

story like Deko did. He just told me that there was 

a dog, that's all I remember, was there was a dog in 

the house. He thought he was going to shoot him 

too, but he didn't. 

Q. 	And this was what Red told you? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	Was this before or after the 

conversation you had with Deko? 

A. 	After. 

Q. 	Was it that same morning, however? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 
	And do you recall if anybody else was 

Present t9 hear that comment besides yourself? 

A. 	Ace was and Deko, 

Q. 
	Yoti- mentioned that the victims were 

somehow secured or tied up. 

24 	 Was that Deko that told you 

25 	that? 
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A. 	Yes, sir. 

Q. 	And he told you what he used to tie 

them up? 

A. 	Yes, sir, duct tape. 

Q. 	Did he tell you where he got that duct 

tape from? 

A. 	No, he didn't, 

Did Deko mention to you any other 

specifics that you recall about what happened while 

they were inside the house? 

A. 	remember him saying that the -- that 

one of the kids, when he got shot, made some kind of 

a noise. 	I forget what it was now, but -- and he 

also said it looked like Niagara Falls, the blood, 

after he shot them. 

Q. 	Deko said that? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	What was Deko's demeanor, like his 

attitude, as he related this story to you? 

A. 	He was calm. Just like a regular 

conversation. A little sad, but mostly just real 

calm. 

Q. 
	Did you think he was making up the 

24 	story based on the fact that he was calm? 

25 	 A. 	No, sir. 
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1 	 Q 	Did Deko ever mention to you anything 

	

2 
	

about what he was wearing when these killings Look 

	

3 
	

place? 

	

4 
	 A. 	He didn't say anything about his 

	

5 
	

whole -- all the clothes he was wearing, but he did 

	

6 	say he got some blood on some pants, on the back of 

them. 

	

8 
	

Q. 	When did Deko tell you this? 

	

9 
	

A, 	That morning, sir. 

	

10 
	

Q. 	That Saturday morning? 

	

11 
	 A. 	Yes, sir. 

	

12 
	

Q. 	Did he mention anything specific about 

	

13 
	

the pants, the type of pants, or the color of panhs 4-  

	

14 
	

that he was wearing? 

	

15 
	

A. 	I can't remember that. 

	

16 
	

Q. 	You mentioned that Deko said that he 

	

17 
	shot the first victim in one of the back rooms. 

	

18 
	 Did Deka tell you who shot the 

	

19 
	

remaining three victims? 

	

20 
	 A. 	Not that I can recall, sir. 

	

21 
	

Q. 	Did Red tell you? 

	

22 
	

A. 	No 	sir. 

	

23 
	 MR, DASKAS: 	I have nothing else for 

	

24 	this witness. 

25 
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1 	BY MR. GUYMON: 

	

2 
	

Q. 
	I have a couple of questions, if I 

	

3 
	

could, B.J. 

	

4 
	

There's been testimony from 

	

5 
	

witnesses that cocaine was purchased from Deko by 

	

6 
	

other persons. 

	

7 
	

Were you familiar with that? 

	

8 
	

A. 	Yes, sir. 

	

9 
	

Q. 	Did you ever purchase or use cocaine 

	

1 0 
	

that was provided to you, Ace, or Tod Armstrong by 

	

1 1 
	

Deka? 

12 
	

A. 	Yes, sir. 

13 
	

Q. 	How frequently did you obtain cocaine 

14 
	

from Deko? 

15 
	

A. 	Three, four times a week. 

16 
	

Q. 	And actually, just the admonition 

17 
	again, I'm not trying to perjure Deko one way or 

18 
	

another. 	I'm trying to get the veracity of the 

19 
	process of this Grand Jury presentation. 

20 
	 Was there arrangements -- 

21 
	

because I'm kind of curious as to what the 

22 
	arrangement was --in order for Deko and Red to stay at 

23 	the house. There's been testimony that they did not 

24 	pay rent. 

25 	 A. 	No, sir. 



Q. 	Is that a true statement? 

A. 	Yes, sir, 

Q. 	Did they trade items of value in order 

to stay there with you kids? 

A. 	Well, I wasn't living there at the time 

Q. 
	Do you have any information as to 

whether or not Deko used a barter system with Pod 

Armstrong in order to be able to stay there? 

A. 	No, sir. I don't know that he gave him 

anything. No one paid rent. No one had a job. 

Q. 	So you had no personal knowledge about 

that end of things? 

A. 	Well, I know he gave him drugs before. 

I don't know as far as for staying there or not. 

Q. 	And have I previously explained to you 

the importance of telling the truth in these 

proceedings? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	And I'm not suggesting you're not. 	I 

just want to make sure we understand one another. 

A. 	Yes_, sir. 

Did I explain the issue of perjury and 

24 	how important it was for truthfulness? 

25 	 A. 	Yes, sir. 
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Let me ask you, did you -- you saw guns 

	

2 
	

in the residence? 

	

3 
	

A. 	Yes, sir. 

	

4 
	

Q. 
	Did you ever handle any of the guns in 

	

5 
	

the residence? 

	

6 
	

A. 	Yes, sir. 

	

7 
	

Q. 
	Okay. What guns did you handle in the 

	

8 
	residence? 

	

9 
	

A. 	I couldn't tell you what they were. 

	

10 
	

One was a -- the only gun I think I ever handled was 

	

11 
	

just a regular hand pistol. I don't know what kind 

	

12 
	

it was or anything. 

	

13 
	

Q. 	What was the purpose of your handling - 

	

19 
	

that gun? 

	

15 
	 A. 	I was just looking at it. 	I mean 

	

16 
	

that's basically it. 	I was just looking at it. 

	

17 
	 How about Tod and Ace? Did you ever 

	

18 
	see them handle guns? 

	

19 
	

A. 	Yes, sir. 

	

20 
	 What was the purpose of handling the 

	

21 
	guns? 

	

22 
	

A. 	SaMe thing. They were just checking 

	

23 
	

them out, looking at them. 

	

24 
	 Does Ace own any guns, to your personal 

	

25 	knowledge? 
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1 	 A. 	No, sir. 

	

2 	 Q. 	Did Ace bring any guns to the house on 

	

3 
	

his own fruition? 

	

4 
	

A. 	No, sir. 

	

5 
	

Q. 	How about Tod? Does he own any guns? 

	

6 
	

A. 	No. 

	

7 
	

Q. 	Did Tod bring guns to the house? 

	

8 
	

A. 	No, sir. 

	

9 
	

Q. 	And yourself? 

	

1 0 
	

A. 	No, sir. 

	

11 
	

Q. 	Thank you. 

	

12 
	

BY A JUROR: 

	

13 
	

Q. 	You were having this conversation 

	

14 
	regarding the killing. Where was Lala? 

	

15 
	

A. 	I don't know. 	I believe she was 

	

16 
	

sleeping, sir. 	She wasn't in the room at all. 

	

17 
	

0. 	She didn't come into the room? 

	

18 
	

A. 	No, sir. 

	

19 
	

Q. 	Okay. 

	

20 
	

BY A JUROR: 

	

21 
	

Q. 	To your knowledge, of these two 

	

22 
	gentlemen, Red and this Deko, which one seemed more 

	

23 
	

in charge of the other one? 

	

24 	 A. 	Deko, by far. 

25 
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1 	BY A JUROR: 

Q. 	How did you connect with Deko and Red? 

It's my understanding that they didn't live here. 

A. 	I'm not understanding what you're 

getting at. 

Q. 	How did you meet them? 

A. 	Through Tod and Ace. Ace knew them 

from jail. 

Q. 	Oh, okay. 

MR. GUYMON: 	Again, the same 

admonishment. 

BY THE FOREMAN: 

4- 

Q. 
	How long have you known Deko about? 

When would you have first met him? June, July, do 

you remember? 

A. 	Probably June sometime. Not very long. 

Two months maybe. 

BY A JUROR: 

Q. 	Well, actually then Deko was just 

fUrnishing drugs to everybody for free? 

A. 	No, 1 paid. 

Q. 	Yo0-paid. 

Who else paid, do you know? 

A. 	T don't know. 	He would give them to us 

25 	sometimes for free. 	I paid the majority of the 
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1 
	

time. 

	

2 
	

BY A JUROR: 

	

3 
	

Q. 	You weren't living in the house? 

	

4 
	

A. 	No, ma'am, not at that time. 

	

5 
	

BY THE FOREMAN: 

	

6 
	

Q. 
	When you were living in the house were 

	

7 
	

you paying Tod or Tod's mother? 

	

8 
	

A. 	Yes, sir. 	I paid rent full. 	I had a 

	

9 
	

job then at a car wash. I made good money, and I 

	

1 0 	paid rent. 

	

11 
	 THE FOREMAN: Any other questions? 

	

12 
	

BY MR. DASKAS: 

	

13 
	

Q. 
	Let me ask one follow-up. 

	

14 
	

Bryan, did you know personally, 

	

15 	or had you ever met any of the victims that were 

	

16 
	

murdered? 

	

17 
	

A. 	No, sir. 

	

18 
	 MR, DASKAS: 	Okay. 

	

19 
	

BY A JUROR: 

	

20 
	

Q. 	Deka or Red ever have a job, to your 

	

21 
	

knowledge? 

	

22 
	 A. 	Selling drugs. 	I mean they never had a 

	

23 
	regular job. 

	

24 
	

MR. GUYMON: 	Again, the Same 

	

25 	admonishment. 	I don't -- when you evaluate the 

217 
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1 	charges that we have, I don't want you to be 

	

2 
	prejudiced by their drug affiliation so the same 

	

3 	admonishment. 	I understand it may be relevant to 

	

4 
	

the investigation, but -- 

THE FOREMAN: Any other questions? 

	

6 
	 (No response.) 

	

7 
	 THE FOREMAN: Hearing no more 

	

8 
	questions, by law, these proceedings are secret, and 

	

9 
	you are prohibited from disclosing to anyone 

	

10 
	anything that transpired before us including 

	

11 
	evidence presented to the Grand Jury, any event 

	

12 
	occurring or a statement made in the presence of the 

	

13 
	Grand Jury, or information obtained by the Grand 

	

14 
	

Jury. 

	

15 
	 Failure to comply with this 

	

16 
	admoniLion is a gross misdemeanor, punishable by a 

	

17 
	year in the Clark County Detention Center and 

	

18 
	

$2,000 fine. 	In addition, you may be held in 

	

19 
	contempt of court punishable by an additional $500 

	

20 
	

fine and 25 days in the Clark County Detention 

	

21 
	Center. 

	

22 
	 Do you understand this 

	

23 
	admonition? 

	

24 
	 THE WITNESS: 	Yes, sir. 

	

25 	 THE FOREMAN: 	Thank you. 
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1 	 You may be excused. 

	

2 
	

(Witness excused.) 

	

3 
	

MR. GUYMON: 	Lala has discussed the 

	

4 
	

information that she wished to correct. There is an 

	

5 
	

answer that she wishes to come back and correct. 	If 

	

6 
	

I could have the opportunity to call her. 	I want to 

	

7 
	

make sure that I'm fair to all sides, both to the 

	

8 
	

State and Donte. There's information that she 

	

9 
	wanted to provide along the lines of exculpatory 

	

10 
	

that she wished to convey. 

	

11 
	

THE FOREMAN: Charla or Lala, I do 

	

12 
	

remind you you are still under oath. 

	

13 
	

MS. SEVERS: 	Okay. 

14 

	

15 
	

CHARLA SEVERS, 

	

16 
	

having been previously sworn by the 

	

17 
	 Foreman of the Grand Jury to testify to 

	

18 
	

the truth, the whole truth and nothing 

	

19 
	 but the truth, testified further as 

	

20 
	

follows: 

21 

	

22 
	

- FURTHER EXAMINATION 

23 

	

24 
	

BY MR. GUYMON: 

	

25 	 Q 	At the conclusion of your testimony 
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1 
	

previously you asked if there was something more you 

	

2 
	

could say? 

	

3 
	

A. 	Yes. 

	

4 
	

Q. 	Do you recall that? 

	

5 
	

A. 	Yes. 

	

6 
	

Q. 
	And I indicated that I wanted to make 

	

7 
	

sure it was admissible and so we went outside and 

	

8 
	

had a conversation; correct? 

	

9 
	

A. 	Yes. 

	

1 0 
	

Q. 	With that information in mind, I had 

	

11 
	previously asked you if you knew Matt Mowen, and do 

	

12 
	you recall your answer? 

	

13 
	

A. 	No. 

	

14 
	

Q. 
	Did you then attempt to clarify that 

	

15 
	

information with me, however? 

	

16 
	

A. 	Yes. 

	

17 
	

Q. 
	Had you ever seen -- maybe that was a 

	

18 
	

better question for you. 

	

19 
	 Had you ever seen Matt Mowen? 

	

20 
	

A. 	Yes. 

	

21 
	

Q. 	And when had you seen Matt Mowen? 

	

22 
	

A. 	It -was like the week -- oh, gosh. 	It 

	

23 
	was earlier that week he came to the house. 

	

24 
	 And which week? 

	

25 	 A. 	The week of the 14th of the murder, 
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had like a beard. 

a white guy. 

Q. 

He was like a hippy or something, 20 

21 

22 Hippy looking fellow? 

221 

1 	earlier that week. 

Q. 	Sometime that week you say Matt had 

come over? 

A. 	Yes. 

You didn't get to know him, you didn't 

meet him, you didn't get friendly with him, right? 

A. 	No. 

Q. 	You saw him? 

A. 	Yes. 

What was the purpose for Matt being 

there? Who did he visit with? 

A. 	Tod. 

Q. 	Were you part of that conversation or 

that visit? 

A. 	No, I wasn't. 

Q. 	How long did you see Matt in the house? 

A. 	For about five minutes. 

Q. 
	Can you describe Matt for us? 

A. 	He kind -- he was a little chunky. He 

2 

3 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

23 
	

A. 	Yes. 

24 	 Q. 	He was there five minutes and then he 

25 	left? 
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1 
	

A. 	Yes. 

	

2 
	

Q. 	Do you know where he left and went to? 

	

3 
	

A. 	No. 

	

4 
	

Q. 	Did you learn anything about matt after 

	

5 
	

talking to Tod? 

	

6 
	

A. 	Yes. 

	

7 
	

MR. GUYMON: 	Now, lust as an 

	

8 
	admonition, this would be hearsay if I was offering 

	

9 
	

it for the truth of the matter asserted. 	It's 

	

10 
	something that I think benefits the defendant more 

	

11 
	

than anyone in this case, so I'm going to ask, or 

	

12 
	I'm going to elicit it and ask you not to consider 

	

13 
	it for the truth of the matter asserted, but perhaps 

	

14 
	

for a motive or what have you which is why the 

	

15 
	witness wanted to offer it. 

	

16 
	

BY MR. GUYMON: 

	

17 
	 What is it that Tod said to you and who 

	

18 
	was present when Tod said this? 

	

19 
	

A. 	Okay. Delco and Red and Ace was present 

	

20 
	when he said this, and he said that the guys, they 

	

21 
	always carry -- they always had like ten G's, 

	

22 
	$10,000 in the house, and a bunch of mushrooms. 	And 

	

23 
	he said that -- that he wanted to rob them. 

	

24 
	 That Tod wanted to rob these fellows? 

	

25 	 A. 	Yes. 
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1 
	

Q. 	Was anything more said about that? 

	

2 
	

A. 	Well, talking about like later on that 

	

3 
	

week? 

	

4 
	

Q. 	During that conversation. 

	

5 
	

A. 	No. 

	

6 
	

Q. 	Because I don't want to get LAD the 

	

7 
	endless hearsay. 

	

8 
	

A. 	No. 

	

9 
	

Q. 
	Did Deko say anything? 

	

10 
	

A. 	No. 

	

11 
	 Red? 

	

1 2 
	

A. 	No. 

	

1 3 
	

Or Ace? 

	

14 
	

A. 	No. 

	

15 
	

MR. GUYMON: 	Nothing else. 

BY A JUROR: 

Q. 	Lala, what would keep you in a 

residence that you never left, there wasn't any 

money, and this type of conversation? 

A. 	I don't know. 	I was thinking the same 

thing. 

BY A JUROR: 

Q. 	Do you use drugs? 

A. 	I smoke weed, yes. 

Q. 	That would keep you there if it was 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 
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1 	supplied. 

2 	BY A JUROR: 

3 	 Q. 	What did you do for food? Did you eat 

4 
	

at restaurants? 

5 
	

A. 	No. We walked to Sonic Burger every 

day, 

BY MR. GUYMON; 

Q. 
	You had mentioned that there were times 

that the men in the house would say it's time for 

them to have men talk, and they would not have you 

be part of that conversation; is that right? 

A. 	Yes. 

Where would the men typically go when. 

they were going to have what you refer to as the men 

talk? 

6 

7 

8 

9 

10 

1 1 

12 

13 

14 

1 5 

16 
	

A. 	In the laundry room. 

17 
	 Was this talk about girls, or do you 

18 
	

know what it was about? 

19 
	

A. 	I don't know what it was about. 

20 
	

Q. 	What was the subject matter that would 

21 
	

typically call them or cause them to say it's time 

22 
	

to have a man talk? 

23 
	

A. 	They needed some money. 

24 
	 And who were the fellows or the men 

25 	that would say we have to take this conversation 



225 

1 	away Erom Lala and go have their conversation? 

2 
	

A. 	I don't know who actually would say it, 

3 
	

but they -- all or them would like let's go to the 

4 
	

back. 

5 
	

Q . 	Who's "they"? 

6 
	

A. 	Deko, Red, Tod, and Ace. 

7 
	

BY A JUROR: 

8 
	 Q. 	They'd send you to the laundry room, or 

they would go to the laundry room? 

A. 	No. They'd go to the laundry room. 

BY THE FOREMAN: 

Did you ever hear any conversation 

where Red and Dante were talking to Tod or Ace about 

this homicide that had taken place -- 

A. 	No. 

Q. 	-- on the 14th? 

A. 	No. 

Q. 	Did you ever hear Dante or Red making 

any comments about that homicide that had taken 

place at any time to anyone? 

A. 	No. 

The only time I believe I heard 

something is when I was home by myself one day and 

Ace -- and then Ace and B.J. came home, and I just 

heard them say did -- they said, "Did you see the 

9 

1 0 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 
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1 	news?" That's it. 	They said it to each other. 

	

2 
	

They said, "Did you see the news?" And that was it. 

	

3 
	

Q. 	Did you -- when they said, "Did you see 

	

4 
	

the news," did you have any idea what they were 

	

5 
	referring to? 

	

6 
	

A. 	No, I didn't. 

	

7 
	 THE FOREMAN: Any other questions? 

	

8 
	

BY MR. GUYMON: 

	

9 
	

Q. 	Was that what you wanted to tell the 

	

10 
	

Grand Jurors? 

	

11 
	

A. 	Yes. 

	

12 
	 THE FOREMAN: Hearing no more questions 

	

13 
	

then, I would remind you that you are still under 

	

14 
	

the admonishment that you were given before. 

	

13 
	 THE WITNESS: 	Okay. 

	

16 
	 THE FOREMAN: Do you understand that? 

	

17 
	 THE WITNESS: 	Yes. 

	

18 
	 THE FOREMAN: Thank you. 

	

19 
	 (Witness excused.) 

	

20 
	 MR. GUYMON: 	There may be one 

	

21 
	additional witness. 	We'll take a break, if that's 

	

22 
	all right with i/ou folks, and then I'll conclude the 

	

23 
	presentation here. 	I'll then ask for your time to 

	

24 
	

hear a witness or possibly two on an unrelated 

	

25 	incident that will just be inquiring about an 
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1 	investigative tool. 	It will not be for a proposed 

	

2 
	

Indictment. 	do that after we do the 

	

3 
	

Indictment. 

	

4 
	 Does that. make sense? 

	

5 
	 A JUROR: 	No. 

	

6 
	

MR, GUYMON: 	It's an unrelated 

	

7 
	

incident that the police are still in the 

	

8 
	

investigation-of. I wish to use the Grand Jury for 

	

9 
	part of that investigation. 

	

10 
	 Does that make sense? 

	

1 1 
	 A JUROR: 	Yes, 

	

12 
	 (Lunch break.) 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 
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1 	LAS VEGAS, NEVADA, SEPTEMgRR 1, 1998, 1:35 P.M. 

2 

3 

	

4 
	

THE FOREMAN: Please raise your right 

	

5 
	

hand and be sworn in. 

	

6 
	

You do solemnly swear that the 

testimony that you are about to give upon the 

	

8 
	

investigation now pending before this Grand Jury 

	

9 
	shall be the truth, the whole truth and nothing but 

	

10 
	

the truth, so help you God? 

	

11 
	

MR. PERKINS: 	I swear. 

	

12 
	

THE FOREMAN: Please slide up to the 

	

13 
	mike so you can be heard. 

	

14 
	

And you are here today to give 

	

15 
	

testimony in the investigation pertaining to the 

	

16 
	offenses of burglary while in possession of a 

	

17 
	

firearm, murder with use of a deadly weapon, robbery 

	

18 
	with use of a deadly weapon, and first degree 

	

19 
	

kidnapping with the use of a deadly weapon involving 

	

20 
	Dente Johnson as set forth in the proposed 

	

21 
	

Indictment? 

	

22 
	

MR.-PERKINS: 	Yes, 

	

23 	 THE FOREMAN: Thank you. 

24 

25 



JUSTIN ULRIC PERKINS, 

having been first duly sworn by the 

Foreman of the Grand Jury to testify to 

the truth, the whole truth and nothing 

but the truth, testified as follows: 

EXAMINATION  

BY MR. DASKAS: 

Justin, let me have you state your name 

for the record and spell your last name. 

A. 	My name is Justin Ulric Perkins, 

P-e-r-k-i•n-s. 

Q. 	Justin, let me direct your attention to 

August 14th off 1998, sometime around 6:00 p.m. 

Do you remember where you were 

on that date at that time? 

A. 	Yes, I do. 

I woke up kind of late, and I 

khew I had to be at the bank before 6:00 o'clock 

because they close at 6:00. And I went to the bank, 

and I got some Money because I owed my friend Matt 

Mowen some money, and I picked it up. And by the 

time I got to the house it was about 6:00 o'clock. 

25 	 Q 	You say you went to the bank and went 
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1 	to somebody's house. Whose house did you go to 

	

2 
	

after you went to the bank? 

	

3 
	

A. 	Matt Mowen's house. 

	

4 
	

Q. 	Do you know the address where Matt 

	

5 
	

Mowen lived? 

	

6 
	

A. 	No, I don't. 

	

7 
	

Q. 	Do you know the name of the street? 

	

8 
	

A. 	No. 

	

9 
	

Q. 	Was it here in Las Vegas, Nevada? 

	

10 
	

A. 	Yes, it was. 

	

11 
	

Q. 	Other than Matt, do you know who lived 

	

12 
	

in the house where Matt rived? 

	

13 
	

A. 	Yes. Tracey Gorringe, Jeff Biddle, and 

	

14 
	Tracey's brother Nick Gorringe. They all lived 

	

15 
	

there. 

	

16 
	 How many times prior to August 14th had 

	

17 
	you been to that house where Matt lived? 

	

18 
	

A. 	I mainly went there on weekends. 

	

19 
	work all week. So I've gone there at least a month 

	

20 
	or two months worth of weekends. 

	

21 
	 You were friends with everybody that 

	

22 
	

lived in the hoUse? 

	

23 
	

A. 	Yes. 

	

24 
	

Q. 	Go over and hang out on the weekend? 

	

25 
	

A. 	Yes. 
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1 
	 Tell me what happened when you showed 

up to the house sometime around 6:00 p.m. on August 

14th, 

A. 	When I pulled up I noticed that the 

gate in front of the driveway was open. 

Q. 	And was that unusual? 

A. 	Yes, very unusual. 	They usually keep 

the gate closed so the dogs don't get out in the 

neighborhood. They keep them contained in the front 

yard. 

How many dogs? 

A. 	Two puppy pit bulls, a male and a 

female. 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 
	

Q. 	I take it based on your testimony that 

15 
	

there was a gate that blocked off the driveway to 

16 
	

the house? 

17 
	 A. 	Correct. That. was the gate that was 

18 
	open. 

19 
	

Q. 	What did you do when you saw the gate 

20 
	

was open? 

21 
	 A. 	I didn't think anything of it. 

22 	wasn't for sure -- 

23 
	 I noticed that Tracey's truck 

24 
	was underneath the carport, and he doesn't park his 

25 
	

truck underneath the carport. 	He parks his truck by 
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1 
	

the door so that he doesn't have to walk very far to 

	

2 
	

get inside or get outside of his truck. 

	

3 
	

I also noticed that the door, 

	

4 
	

from the street, I could see the door was cracked 

	

5 
	

open. 	Like I say, that's really unlikely because 

	

6 
	

the dogs could yet out and they run through the 

	

7 	neighborhood, and they're very protective of the 

	

8 
	

dogs. 

	

9 
	

What did you do, or where did you go 

	

10 
	after you got to the house and noticed these things? 

	

11 
	

A. 	Even after I noticed them I still, you 

	

1 2 
	

know, I shill -- I figured somebody would be home. 

	

13 
	

And I just walked up to the door as if, you know, 

	

14 	any other day. And I was good friends with them, 

	

15 
	you know, so, you know, I pushed the door the rest 

	

16 
	of the way open. 

	

17 
	

Q. 	Tell me what you saw when you pushed 

	

18 
	

the door open. 

	

19 
	

A. 	The first thing I saw was my friend, 

	

20 
	Jeff Biddle, laying on the floor face down, and his 

	

21 
	hands were tied behind his back with duct tape, and 

	

22 
	his ankles were'tied with duct tape. 

	

23 
	 And then I seen my friend Tracey 

	

24 
	

Gorringe laying next to him by his feet. 	He was 

	

25 	also taped up with his hands behind his back and his 
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1 	ankles together. 

	

2 
	

And then I seen my friend Matt. 

	

3 
	

I went over, and he was laying on the other side of 

	

4 
	

Tracey face down with his hands tied behind his back 

	

5 
	

and his feet tied together. 

	

6 
	

Q. 	Did you see anything that would suggest 

	

7 
	

to you that any of the three of them had been 

	

8 
	

injured? 

	

9 
	

A. 	Before what had happened, I noticed -- 

	

10 
	

I noticed the billy club was on the floor, and Jeff 

	

11 
	

Biddle is -- was a security guard which he used that 

	

12 
	

when he would do his patrols, but it was on the 

4. 

	

13 
	

floor next to him. 

	

14 
	

Did you see any blood in the house? 

	

15 
	

A. 	Yeah. 	I seen a large amount of blood. 

	

16 
	

Was it near each of the victims? 

	

17 
	

A. 	It was underneath each of the victim's 

	

18 
	

head, a large puddle. It was soaked up by the 

	

19 
	

carpet. Also the puppies did not leave the house. 

	

20 
	

They stayed inside with Lheir owners, and they 

	

21 
	tracked blood all over, all over them and all over 

	

22 
	

themselves. 

	

23 
	

You noticed that as you looked in the 

	

24 
	

doorway that there was blood that the dogs had 

	

25 	tracked over? 
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1 	 A. 	In the doorway, no, I didn't notice any 

	

2 
	

blood. 	I didn't see any blood in the doorway. 

	

3 
	

just -- at that point, that's when I left to go to a 

	

4 
	

neighbor's house. 

	

5 
	

Q. 	Where did you go after you discovered 

	

6 
	

the bodies? 

	

7 
	

A. 	First I went to the neighbor's on the 

	

8 
	

left hand side of the home and nobody was there. 

	

9 
	

just kept knocking and knocking, and nobody 

	

10 
	

answered. 

	

1 1 
	

So then I ran to the other 

	

12 
	

neighbor's on the other side of their home, and the 
4, 

	

13 
	

lady -- a lady answered the door. i told her to 

	

14 
	

call the police. My friends have been robbed, and 

	

15 
	

didn't know -- I didn't want to know that my friends 

	

16 
	

were dead. I just sort of blocked that out. 

	

17 
	

What did you do after you told the 

	

18 
	neighbor to call the police? 

	

19 
	

A. 	ran back to the house, and I stood in 

	

20 
	

the doorway, and I tried to get the dogs outside. 

	

21 
	

And the dogs just tracked blood outside and on me, 

	

22 
	and I called them out a couple of times. 

	

23 
	

And then finally, I just, you 

	

24 
	

know, realized that it didn't really matter. 	I let 

	

25 	the dogs do what they were going to do. I stood 
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1 	there, and I waited for the paramedics and the 

	

2 
	

police to come. 

	

3 
	

Q. 	Now, let me back up, Justin, if I 

	

4 
	

could. 

	

5 
	

You mentioned that this was 

	

6 
	

August 14th, around 6:00 p.m. 	When was the last 

	

7 
	

time you were at the house before August 14th at 

	

8 
	

6:00 p.m.? 

	

9 
	

A. 	I was there August 13th. 	1 was there 

	

10 
	

that night at, I'd say, between 7:00 and 8:00. 

	

11 
	

O. 	7:00 and 8:00 at night on August 13th? 

	

12 
	

A. 	At night, yes, sir. 
dr 

	

13 
	

Q. 
	Who was there at that time at the 

	

14 
	

house? 

	

15 
	

A. 	It was Matt, Tracey, and Jeff, and then 

	

16 
	

I had brought three of my friends -- two of my 

	

17 
	

friends with me. 

	

18 
	

Q. 	What are the name of the two friends 

	

19 
	

you brought? 

	

20 
	

A. 	Eric Kruger and Joe Hess. 

	

21 
	

Q. 
	How is it that you're certain about the 

	

22 
	

time that you were at the house on August 13th? 

	

23 
	

A. 	I wasn't feeling good so we left. 	They 

	

24 
	wanted me Lo stay, but I left, and I offered my 

	

25 	friends a ride, and they accepted. 	And as we 
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1 	were -- as I was taking them home, they were 

deciding whore they wanted to get dropped off. They 

decided to go to their friends. I distinctly know 

they can't go there too late. I looked on my pager 

and on the pager the time said 8:30. 

Q. 	When you say you gave your friends a 

ride, what friends are you talking about? 

A. 	Joe Hess and Eric Kruger. 

When you left the house sometime 

between 7:00 and 8:00 p.m. with your two friends, 

who was still remaining in the house? 

A. 	It was Jeff Biddle, Tracey Gorringe, 

and Matt Mowen. They said they needed to do some 

cleaning. That was their plan for the night. 

And that was the last time you saw them 

alive? 

A. 	Yes. 

MR. DASKAS: I have no other questions 

of this witness, if anybody else does. 

THE FOREMAN: Any questions from the 

panel? 

(No response.) 

THE FOREMAN: Hearing no questions, by 

law, these proceedings are secret, and you are 

prohibited from disclosing to anyone anything that 

2 
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21 
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1 
	

transpired before us including evidence presented to 

	

2 
	

the Grand Jury, any event occurring or a statement 

	

3 
	

made in the presence of the Grand Jury, or 

	

4 
	

information obtained by the Grand Jury. 

	

5 
	

Failure to comply with this 

	

6 
	

admonition is a gross misdemeanor, punishable by a 

	

7 
	

year in the Clark County Detention Center and a 

	

8 
	

$2,000 fine. 	In addition, you may be held in 

	

9 
	

contempt of court punishable by an additional $500 

	

10 
	

fine and 25 days in the Clark County Detention 

	

11 
	

Center. 

	

12 
	

Do you understand this 

	

13 
	

admonition?. 

	

14 
	

THE WITNESS: Yes. 

	

15 
	

THE FOREMAN: Thank you. 

	

16 
	

You may be excused. 

	

17 
	

(Witness excused.) 

	

18 
	

THE FOREMAN: Please raise your right 

	

19 
	

hand and be sworn in. 

	

20 
	

You do solemnly swear that the 

	

21 
	

testimony that you are about to give upon the 

	

22 
	

investigation now pending before this Grand Jury 

	

23 
	

shall be the truth, the whole truth and nothing but 

	

24 
	

the truth, so help you God? 

	

25 
	

M. ANDERSON: 	Yes, sir. 
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1 	 THE FOREMAN: And you are here to give 

testimony in the investigation pertaining to the 

offenses of burglary while in possession of a 

firearm, murder with use of a deadly weapon, robbery 

with use of a deadly weapon, and first degree 

kidnapping with use of a deadly weapon involving a 

Donte Johnson as set forth in the proposed 

Indictment? 

MR. ANDERSON: 	Yes, sir. 

THE FOREMAN: Thank you. 

Please move up to the mike so 

that you can be heard. 

DWAIN ANDERSON, 

having been first duly sworn by the 

Foreman of the Grand Jury to testify to 

the truth, the whole truth and nothing 

but the truth, testified as follows: 

EXAMINATION  

BY MR. GUYMON: 

23 
	

Q. 	Can you state your name and spell your 

24 
	

last name? 

25 
	

A. 	My name is Dwain Anderson, 
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1 	A-n-d-e-r-s-o-n. 

Q. 
	And Dwain, do you use any other names? 

A. 	Woody Cohen. 

Q. 
	How about street, names? 

A. 

Q. 	Spell it. 

A. 	S-k-e-1-1. 

Q. 	S-k -- 

A. 	e-1-1. 

Q. 	So Skell? 

A. 	Uh-huh. 

Q. 	Are you familiar with Donte Johnson? 

A. 	Yes. 	Yes. 

Q. 	How are you familiar with Donte? 

A. 	Just friends. 

Q. 	Describe your friendship with him. 

What kind of friend is he to you and what kind of 

friend are you to him? 

A. 	We look out for each other. He feed 

me, I feed him. 

What do you mean you feed him, he feeds 

you? 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

1 0 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 
	

A. 	Like when I need something he look out 

24 	for me and when he need something I look out for 

25 	him. 
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1 
	

Q. 	Does he use any other names? 

	

2 
	

A. 	Deko. 

	

3 
	

Q. 	Any others? 

	

4 
	

A. 	Huh-uh. 

	

5 
	

Q. 	Ever heard him called John White? 

	

6 
	

A. 	Yes. 

	

7 
	

Q. 	Who calls him John White? 

A. 	His mama. 

	

9 
	

Q. 	Is his mother in town? 

	

10 
	

A. 	No, sir. 

	

11 
	

Q. 	Where is his mother from? 

	

12 
	

A. 	Los Angeles, California. 

	

13 
	

Q. 	And where did you meet John White and 

	

14 
	

Donte Johnson? 

	

15 
	

A. 	In Los Angeles. 

	

16 
	

I want to show you a picture and ask 

	

17 
	

you, Grand Jury Exhibit Number 3, do you recognize 

	

18 
	

the guy in that picture? 

	

19 
	

P. 	Yes, sir. 

	

20 
	

Q. 	Who is that? 

	

21 
	

A. 	That's Donte, 

	

22 
	

Q. 
	is - that the same guy whose mother calls 

	

23 
	

him John White? 

	

24 
	

A. 	Yes, sir. 

	

25 	 Q. 	Also Deko? 

240 
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1 
	

A. 	Yes, sir. 

Q. 	What do you call him? 

3 
	

A. 	Deka. 

4 
	

Q. 	Okay. He calls you Skell? 

5 
	

A. 	Yes, sir. 

6 

7 

8 

9 

1 0 

1 1 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

Q. 	And what was it, four days ago, I guess 

it was, on actually the 27th of August, 1998 you 

were arrested as a material witness? 

A. 	Yes, sir. 

On a material witness warrant by 

Detectives Hardy and Chandler? 

A. 	Uh-huh. 

You're currently housed in the Clark 

County Detention Center? 

A. 	Yes, sir. 

Tell me, do you know a guy by the name 

of Red? 

18 
	

A. 	Yes, sir. 

19 
	

Q. 	And what is Red's relationship to Donte 

20 
	

Johnson? 

21 
	

A. 	They don't know each other that long, 

22 
	

but they friends. 

23 
	

Okay. How common is it for the two of 

24 
	

them to hang around together? 

25 	 A. 	Every now and then. 
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1 	 Q 	Are you a better friend of Donte than 

	

2 
	

say Red is to Dante? 

	

3 
	

A. 	Yeah. 

	

4 
	

Q. 	Are you closer to Dante? 

	

5 
	

A. 	Uh-huh. 	Uh-huh. 	Yes. 

	

6 
	

Q. 	Do you know how -- what Donte's 

	

7 
	

feelings are about Red? Does he consider him a - 

	

8 
	

friend? 

	

9 
	

A. 	Yes. 

	

10 
	

Q. 	Do you know where Donte was living back 

	

11 
	

in June of 1998? 

	

12 
	

A. 	Not really. 

	

13 
	

Q. 	How about in July of 1998? 

	

14 
	

A. 	Not really. 

	

1 5 
	

Q. 	Are you familiar with the Thunderbird? 

	

16 
	

A. 	Yes, sir. 

	

17 
	

Q. 	Is that a hotel here in Las Vegas, 

	

18 
	

Clark County, Nevada? 

	

19 
	

A. 	Yes, sir. 

	

20 
	

Q. 	Did Dante ever live at the Thunderbird? 

	

21 
	

A. 	No. 	I seen them over there, but he 

	

22 	never lived there. 

	

23 
	

Did he stay over there? 

	

24 
	

A. 	No. 	He just -- he been over there, but 

	

25 	I don't think he stayed over there. 
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1 	 Q. 	Did he spend the night at the 

	

2 	Thunderbird? 

	

3 	 A. 	No, not that I know of. 

	

4 	 Q. 	What's Donto's relationship to Lala? 

	

5 	 A. 	Girlfriend, boyfriend. 

	

6 	 Q. 	If Lala said that the two of them 

	

7 
	

stayed over there at the Thunderbird, would she be 

	

8 
	

telling the truth or would she be lying? 

	

9 
	

A. 	She telling the truth. 

	

10 
	

Q. 
	Do you know if Red ever stayed at the 

	

1 1 
	

Thunderbird? 

	

12 
	

A. 	Yeah. 	Yes, sir. 

	

13 
	

How long did Red stay at the 

	

14 
	

Thunderbird for? 

	

15 
	

A. 	Por.about a week. 

	

16 
	

I'm going to leave the Thunderbird 

	

17 
	

alone for now. We may come back to the Thunderbird 

	

18 
	

later this afternoon. 

	

19 
	

A. 	Okay. 

	

20 
	

Q. 	I want to talk about the house that 

	

21 
	

Dante was staying at the day he got arrested. 

	

22 
	

A. 	Uh'-huh. 

	

23 
	

Q. 	Were you staying there too? 

	

24 
	

A. 	I was visiting. 

	

25 
	

Q. 
	You were visiting? 
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1 	 A. 	Uh-huh. 

	

2 
	

Had you ever been to the house on 

	

3 
	

Everman before the day of the arrest? 

	

4 
	

A. 	Yes. 

	

5 
	

Q. 	When did you go to the house before? 

	

6 
	

A. 	With Tod, 

	

7 
	

Q: 	What was your relationship with Tod? 

	

8 
	

A. 	We was friends. We was friends. We 

	

9 
	

was cool. 

	

10 
	

Q. 	Okay. How often did you go over to 

	

11 
	

Pod's house? 

	

1 2 
	

A. 	Like not every day, every other day. 

	

13 
	

Q. 	And when you go over to Tod's house, 

	

14 
	

who would 	be there? 

	

15 
	

A. 	Tod, Dante, Lala, and Pods girlfriend. 

	

16 
	

Q. 	How long had Lala and Donte been 

	

17 
	

staying at Tod's house? 

	

18 
	

A. 	For about probably like about a month. 

	

19 
	

Q. 	And would Donte spend the night there? 

	

20 
	

A. 	Yeah. 

	

21 
	

Q. 	Did you ever spend the night there? 

	

22 
	

A. 	Yeah, a couple of times. 

	

23 
	

Q. 	What room did Donte sLay in there? 

	

24 
	

A. 	In the back room. 

	

25 	 Q. 	The back bedroom? 
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1 	 A, 	Uh-huh, 

	

2 
	

Q. 
	Did the back bedroom have a shower and 

	

3 
	

a bath and toilet? 

	

4 
	

A. 	Like right by it. 	Like right beside 

	

5 
	

i t. 

	

6 
	

Where did Lala stay? Where did she 

	

7 
	

keep her clothing? 

	

8 
	

A. 	In the closet. 

	

9 
	

Q. 	In that bedroom? 

	

10 
	

A. 	Uh-huh. 

	

11 
	

Q. 	And how about Donte? Where did he 

	

1 2 
	sleep and keep his clothing? 

	

13 
	

A. 	I think in the closet. 

	

14 
	

Q. 	Do you know if Red ever stayed in the 

	

15 
	

back bedroom too? 

	

16 
	

A. 	I think he spent the night a couple of 

	

17 
	

times over there. 

	

18 
	

Q. 
	Where would he keep his clothes, if you 

	

19 
	

know? 

	

20 
	

A. 	I don't know if he had no clothes over 

	

21 
	

there. 

	

22 
	 Tell me the kind of clothes that Dante 

	

23 
	

wore. 

	

24 
	

A. 	Jeans, khakis. 

	

25 	 Q 	What color were the jeans? What color 
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1 	would they be? 

A. 	Like 501, 	Like 501 blue jeans, red 

khakis, lickies (phonetic), and shorts. 

Q. 	Did he have any black jeans? 

A. 	Not that I know of. 

Q. 	Do you recall having a conversation 

with Robert Daskas and myself last night in the 

Clark County Detention Center? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	And do you recall what you told us 

about the color of Donte 1 8 jeans? 

A. 	Yes, sir. 

4- 

Q. 	What did you tell us? 

A. 	They were black. 

Q. 	Is that the truth or not? 

A. 	The truth. 

Q. 	Did Donte own and wear a pair of black 

jeans -- 

A. 	I think so. 

-- in August of '98? 

	

21 
	

A. 	L think so. 

	

22 
	

Q. 
	Did_ you know Donte to be associated 

	

23 
	with any guns, any weapons? 

	

24 
	

A. 	No. 

	

25 	 Q. 	Did you ever see him with a gun? 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

1 6 

17 

18 

19 

20 
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1 
	

A. 	Huh-uh. 

	

2 
	

Q. 	Is that a true statement? 

	

3 
	 A. 	That's a true statement. 

	

4 
	

Q. 	Let me ask one more time: 	Is that a 

	

5 
	

true statement? 

	

6 
	

A. 	Yes, sir. 

	

7 
	

What kind of cigarettes or cigars did 

	

8 
	

you know Dante to smoke? 

	

9 
	

A. 	Swissy Swiss (phonetic). 	Black and 

	

10 
	

Mild, Fellies (phonetic). 

	

11 
	 How regular did Donte smoke cigars? 

	

12 
	

A. 	He start -- well, he smoke cigars to 

	

13 
	stop smoking cigarettes every now and then. 

	

14 
	 Would he smoke them more than once a 

	

15 
	

day? 

	

16 
	

A. 	Yeah. 

	

17 
	

Q. 	Smoke more than two a day? 

	

18 
	

A. 	Yeah. 

	

19 
	

Q. 	Smoke five a day? 

	

20 
	

A. 	About three a day. 

	

21 
	

Q. 	Did anybody else at Pod's house smoke 

	

22 
	

the _Black 	and MI-lds, to your knowledge? 

	

23 
	

A, 	I think Tad smoked them. 	I think, I'm 

	

24 
	

not sure, 

	

25 
	

Q. 
	You're not sure of that? 

Page: 257 



A. 	Huh-uh. 

Q. 	Did you smoke Black and Milds? 

A. 	I don't smoke, period. 

Q. 	Did Red smoke Black and Milds? 

A. 	Uh-huh. 

Q. 	What? 

A. 	Yes, sir. 

Q. 	Describe Red for us. 

A. 	He got braids, kind of chubby a little 

248 

1 

2 

3 

6 

7 

8 

9 

10 
	

bit. 

11 
	

How heavy? 

12 
	

Weigh about a hundred twenty-five 

13 
	

pounds. Something like that. 

14 
	

Q. 	What do you weigh? 

15 
	

A. 	I weigh about probably like a hundred 

16 
	

fifteen, something like that. 

17 
	

And you're telling us that Red only 

18 
	

weighs 10 pounds more than you? 

19 
	

A. 	Well, a hundred and thirty. 

20 
	

Q. 	Well, how tall is Red? 

21 
	

A. 	Probably about five-seven, five-six. 

22 
	

Q. 
	And howheavy is Dente? 

23 
	

A. 	Donte just a little bit thicker than 

24 
	me, Sc) he will weigh like a hundred seventeen 

25 	pounds, something like that. 
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1 	 Q. 	so Red and Donte don't weigh very much 

more than each other? 

	

3 
	

A. 	No 	Red is like bigger. 	He's chubbier 

	

4 
	

is what I 	meant to say. 

	

5 
	

Q. 	How much chubbier? How many pounds 

	

6 
	

chubbier? 

	

7 
	

A. 	Probably like seven pounds, something 

	

8 
	

like that, chubbier. 

	

9 
	

Q. 	When is the last time you saw Red? 

	

10 
	

A, 	I seen Red like a week ago. 

	

11 
	

Q. 	And where was Red at? 

	

12 
	

A. 	On Fremont. 

	

13 
	

Red commonly frequent the Fremont area? 

	

14 
	

A. 	Yeah. 

	

15 
	

Q. 	Do you have any information whatsoever 

	

16 
	

about the 	quadruple homicide, the homicide we're 

	

17 
	

here on today? 

	

18 
	

A. 	Yeah. 

	

19 
	

Q. 
	Where did you get the information from? 

	

20 
	

A. 	From Tod. 

	

21 
	 Okay. Let's not use what Tod told you 

	

22 
	

because what Tod saidwill be hearsay. 

	

23 	 Has Done ever said anything to 

	

24 	you -- 

	

25 	 A. 	No. 
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Q 
	-- about the quadruple homicide? 

	

2 
	

A. 	No. He never said anything about it to 

	

3 
	

me. 

How about Red? Has Red ever said 

	

5 
	anything to you about the quadruple homicide? 

	

6 
	

A. 	No. 

	

7 
	

Have you ever told Detective Hardy or 

	

8 
	

Chandler that either Red or Donte said something to 

	

9 
	you about the quadruple homicide? 

	

10 
	

A, 	No. 

	

1 1 
	

MR. GUYMON: 	I have no other 

	

12 
	questions regarding the quadruple homicide regarding 

	

13 
	

this witness. 

	

14 
	

BY THE FOREMAN: 

	

15 
	 Have you ever heard Red reEerred to by 

	

1 6 
	

any other names, street names? 

	

17 
	

A. 	No, sir. 

	

18 
	 You don't know of him by any other name 

	

1 9 
	other than Red? 

	

20 
	

A. 	No sir. 	Just by Red. 

	

21 
	

Q. 	How long have you known Red? 

22 
	

A. 	I've known Red for about a month. 

23 
	

Q. 	Do you know how long Donte knew Red? 

	

24 
	

Did he know him from when he was in LA? 

	

25 	 A. 	He knew Red before me, so I don't know. 
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Probably about a month and a half before I knew him. 

BY A JUROR: 

Q. 	The house where Dante stayed, did you 

ever see any weapons there? 

A. 	Yeah. When the police had come there 

was a .22 rifle, and that's all I seen, .22 Ruger 

rifle. 

Q. 	Do you know why he was Red? 

A. 	Why was he called Red? 

Q. 	Uh-huh. 

A. 	Probably he's red skinned. 

Q. 	That's what I wanted to know. 

THE FOREMAN: Any other questions? 

(No response.) 

THE FOREMAN: Hearing no more 

questions, by law, these proceedings are secret, and 

you are prohibited from disclosing to anyone 

anything that transpired before us including 

evidence presented to the Grand Jury, any event 

occurring or a statement made in the presence of the 

Grand Jury, or information obtained by the Grand 

Jury. 

Failure to comply with this 

admonition is a gross misdemeanor, punishable by a 

year in the Clark County Detention Center and a 

1 

2 

3 

4 

J 
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7 
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9 
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11 

12 

13 
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22 

23 

24 

25 
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1 	$2,000 fine. 	In addition, you may be held in 

	

2 
	

contempt of court punishable by an -additional $500 

	

3 
	

fine and 25 days in the Clark County Detention 

	

4 
	

Center. 

	

5 
	

Do you understand this 

	

6 
	

admonition? 

	

7 
	

THE WITNESS: 	Yes, sir. 

	

8 
	

THE FOREMAN: Thank you. 

	

9 
	

You may be excused. 

	

10 
	

BY A JUROR: 

	

11 
	

Q. 	Could I ask one more question? 

	

12 
	

When you saw Red on Fremont 

	

13 
	

Street, did you two speak to each other and, if so, 

	

14 
	

what did you say? 

	

15 
	

A. 	I just asked him where the weed was at. 

	

16 
	

I asked where the weed was at, that's it. 

	

17 
	

BY A JUROR: 

	

18 
	

Q. 	Do you know the color of his oyes? 

	

19 
	

A. 	Like mine, like dark brown. 

	

20 
	

BY A JUROR: 

	

21 
	

Q. 	Did you over have weed at the house 

	

22 
	

that you all was_staying? 

	

23 
	

A. 	Yeah. The house that the SWAT team 

	

24 
	

came to? 

	

25 
	

Q. 	Yeah. 
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1 	 A. 	We were smoking on the blunt when the 

2 
	

SWAT team came. We had finished, As soon as we 

3 
	

finished it they had came. 

4 
	

Q. 	Had you ever been to the other house? 

5 
	

A. 	No, sir. 

6 
	

Q. 
	You had never been there? 

7 
	

A. 	No, sir. 

8 
	

Q. 	You didn't know the other kids? 

9 

10 

11 

12 

A. 	No, sir. 

Q. 	Thank you. 

BY A JUROR: 

Q. 
	When you were at that house, Tad's 

13 
	

house, did you ever see a black bag in the bedroom, 

black and green like gym bag? 

15 
	

A. 	I can't remember. 	I can't remember. 	I 

16 
	

can't remember. 

17 
	

THE FOREMAN: Any other questions? 

18 
	

(No response.) 

19 
	

THE FOREMAN: Hearing no more 

20 
	questions, you are under admonishment. 

21 
	

You may be excused, 

22 
	

MR.-_GUYMON: 	We'll call no additional 

23 
	

witnesses as to this particular proposed Indictment. 

24 
	

T have given the clerk a couple 

25 
	

of copies or a copy of the instructions that relates 

Page : 263 



254 

	

1 
	

to robbery with use of a deadly weapon, first degree 

	

2 
	

kidnapping with use of a deadly weapon, burglary 

	

3 
	while in possession of a deadly weapon, and murder 

	

4 
	with use of a deadly weapon. 

	

5 
	

Should you have any questions 

	

6 
	about the elements they're all outlined in the 

documents that I gave to you. 

	

8 
	

A JUROR: How do you come up with 

	

9 
	

kidnapping? 

	

10 
	

A JUROR: Because one of the guys out 

	

11 
	

in the .front, he took the guy from out in the front. 

	

12 
	 A JUROR: But the kidnapping is against 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

all three. 

A JUROR: Anytime you detain anybody 

for any length of time without their will, that's 

considered kidnapping. 

A JUROR: When you move them. We'll 

talk about it in deliberations. 

MR. GUYMON: 	There's four or five 

specific instructions I'd refer you to as you 

deliberate. 	T refer you to the diagram. 	It 

indicates the th-ree persons and the one person and 

ask you to consider that as evidence associated with 

the kidnapping if you want to see that diagram 

again. 
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1 	 Lastly, and again I give you 

	

2 
	

this last admonishment. You heard a lot of 

	

3 
	

testimony about drug trade, and the use of drugs, 

	

4 
	

and the sale of drugs. 	I ask you not to consider -- 

	

5 
	

not to be prejudiced by that as it relates to the 

	

6 
	

charges that we are looking for an Indictment on at 

	

7 
	

the forefront of this case. Obviously there was 

	

8 
	

motive involved. There was drugs associated with 

	

9 
	

it. It is part of the complete story of the crime 

	

10 
	

here, but I ask you not to be prejudiced by it as 

	

1 1 
	

you consider the actual charges that we have listed 

	

12 
	

here today. 

	

13 
	

Okay. 	Thank you. 

14 

	

15 
	

(All persons other than members 

	

16 
	

of the Grand Jury left the room at 2:00 

	

17 
	

p.m. and returned at 2:10 p.m.) 

18 

19 

20 

21 

22 
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1 	 THE FOREMAN: Mr. District Attorney, 

	

2 
	

earlier in the discussion you had mentioned there 

	

3 
	

might be an amendment to the proposed Indictment. 

	

4 
	

What arc your wishes on that? 

	

5 
	

MR. GUYMON: 	That we amend the 

	

6 
	

Indictment to reflect Donte Johnson, also known as 

	

7 
	

John White or John Lee White. 

	

8 
	

THE FOREMAN: Mr. District Attorney, by 

	

9 
	

a vote of 12 or more Grand Jurors a true bill has 

	

10 
	

been returned against the defendant, Dante Johnson, 

	

11 
	

also known as John Lee White, charging the crimes of 

	

12 
	

burglary while in possession of a firearm, murder 

	

13 
	

with use of a deadly weapon, robbery with use of a 

	

14 
	

deadly weapon, and first degree kidnapping with use 

	

15 
	

of a deadly weapon in Grand Jury Case Number 

	

16 
	

97BGJ184X, and we instruct you to prepare an 

	

17 
	

Indictment in conformance with the proposed 

	

18 
	

indictment previously submitted to us, making note 

	

19 
	

of a change of aka John Lee White. 

	

20 
	

MR. GUYMON: 	Very well. That will be 

	

21 
	

done. 

	

22 	 (End of proceedings.) 

23 

	

24 	 ---o0o--- 

25 
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1 

2 

3 

4 

5 

	

6 	 REPORTER'S CERTIFICATE 

7 

	

8 
	

STATE OF NEVADA 

	

9 
	

COUNTY OF CLARK 

10 

	

1 1 
	

I, Brenda A. Lee, C.C.R. 198, do hereby 

	

12 
	

certify that I Look down in Shorthand (Stenotype) 

	

13 
	

all of the proceedings had in the before-entitled 

	

14 
	matter at the time and place indicated and 

	

15 
	

thereafter said shorthand notes were transcribed at 

	

1 6 
	

and under my direction and supervision and that the 

	

17 
	

foregoing transcript constitutes a full, true and 

	

1 8 
	accurate record of the proceedings had. 

	

19 
	

Dated at Las Vegas, Nevada, September 13th, 

20 	1998.     

21 

22 

23 

24 

25 
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IN THE SUPREME COURT OF NEVADA

DONTE JOHNSON,

                                  Appellant,

vs.

THE STATE OF NEVADA

                                  Respondent.

CASE NO. 65168

________________________________________________

OPENING BRIEF APPENDIX
________________________________________________

VOLUME PLEADING PAGE NO

7 ADDENDUM TO NOTICE OF EVIDENCE IN 
SUPPORT OF AGGRAVATING CIRCUMSTANCES
(FILED 04/26/2000)         1733-1734

6 AFFIDAVIT OF JOSEPH S. SCISCENTO IN SUPPORT
OF THE MOTION TO CONTINUE
(FILED 12/14/1999)         1428-1433

19 AMENDED EX PARTE ORDER ALLOWING 
WITHDRAWAL OF ATTORNEY OF RECORD FOR
MATERIAL WITNESS CHARLA SEVERS
(FILED 08/24/2000)                  4585

7 AMENDED JURY LIST 
(FILED 06/06/2000)                  1823

8 AMENDED JURY LIST 
  (FILED 06/08/2000)          2131

3 AMENDED NOTICE OF MOTION AND MOTION 
TO VIDEOTAPE THE DEPOSITION OF 
CHARLA SEVERS
(FILED 10/08/1999)             659-681

31 APPELLANT’S OPENING BRIEF 
(FILED 02/03/2006)         7174-7225

19 CASE APPEAL STATEMENT 
(FILED 11/08/2000)         4651-4653

42 CASE APPEAL STATEMENT 
(FILED 03/06/2014)         8200-8202

31 APPELLANT’S REPLY BRIEF 
(FILED 05/25/2006)         7254-7283
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3 CERTIFICATE FOR ATTENDANCE OF OUT
OF STATE WITNESS CHARLA CHENIQUA SEVERS
AKA KASHAWN HIVES 
(FILED 09/21/1999)             585-606

7 CERTIFICATE OF MAILING OF EXHIBITS 
(FILED 04/17/2000)                  1722

19 CERTIFICATION OF COPY 

7 DECISION AND ORDER 
(FILED 04/18/2000)         1723-1726

2 DEFENDANT JOHNSON’S MOTION TO SET BAIL 
(FILED 10/05/1998)             294-297

6 DEFENDANT’S MOTION AND NOTICE OF MOTION
TO SUPPRESS EVIDENCE ILLEGALLY SEIZED
(FILED 12/03/1999)         1340-1346

5 DEFENDANT’S MOTION FOR CHANGE OF VENUE
(FILED 11-29-1999)         1186-1310

5 DEFENDANT’S MOTION FOR DISCLOSURE OF ANY
POSSIBLE BASIS FOR DISQUALIFICATION OF
DISTRICT ATTORNEY 
(FILED 11/29/1999)         1102-1110

5 DEFENDANT’S MOTION FOR DISCLOSURE OF 
EXCULPATORY EVIDENCE PERTAINING TO THE
IMPACT OF THE DEFENDANT’S EXECUTION UPON
VICTIM’S FAMILY MEMBERS 
(FILED 11/29/19999)         1077-1080

5 DEFENDANT’S MOTION FOR DISQUALIFICATION 
FROM THE JURY VENUE OF ALL POTENTIAL JURORS
WHO WOULD AUTOMATICALLY VOTE FOR THE DEATH
PENALTY IF THEY FOUND MR. JOHNSON GUILTY OF
CAPITAL MURDER 
(FILED 11/29/1999)         1073-1076

5 DEFENDANT’S MOTION FOR INSPECTION OF
POLICE OFFICER’S PERSONNEL FILES 
(FILED 11/29/1999)         1070-1072

5 DEFENDANT’S MOTION FOR JURY QUESTIONNAIRE
(FILED 11/29/1999)         1146-1172

15 DEFENDANT’S MOTION FOR NEW TRIAL
(FILED 06/23/2000)         3570-3597

 5 DEFENDANT’S MOTION FOR PERMISSION TO
FILED OTHER MOTIONS
(FILED 11/29/1999)         1066-1069

4 DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE FOR ORDER
PROHIBITING PROSECUTION MISCONDUCT IN
ARGUMENT
(FILED 11/29/1999)           967-1057
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4 DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE REGARDING
CO-DEFENDANT’S SENTENCES
(FILED 11/29/1999)             964-966

4 DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE TO PRECLUDE 
EVIDENCE OF WITNESS INTIMIDATION
(FILED 10/27/1999)             776-780

5 DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE TO PROHIBIT
ANY REFERENCES TO THE FIRST PHASE A THE
“GUILT PHASE”
(FILED 11/29/1999)         1063-1065

5 DEFENDANT’S MOTION TO ALLOW THE DEFENSE
TO ARGUE LAST AT THE PENALTY PHASE 
(FILED 11/29/1999)         1058-1062

5 DEFENDANT’S MOTION TO AUTHENTICATE AND 
FEDERALIZE ALL MOTIONS, OBJECTIONS, REQUESTS
AND OTHER APPLICATIONS AND ISSUES RAISED IN 
THE PROCEEDINGS IN THE ABOVE ENTITLED CASE
(FILED 11/29/1999)         1081-1083

5 DEFENDANT’S MOTION TO BIFURCATE PENALTY
PHASE 
(FILED 11/29/1999)         1142-1145

5 DEFENDANT’S MOTION TO DISMISS STATE’S NOTICE
OF INTENT TO SEEK DEATH PENALTY BECAUSE
NEVADA’S DEATH PENALTY STATUTE IS 
UNCONSTITUTIONAL
(FILED 11/29/1999)         1115-1136

5 DEFENDANT’S MOTION TO EXCLUDE AUTOPSY
PHOTOGRAPHS 
(FILED 11/29/1999)         1098-1101

5 DEFENDANT’S MOTION TO PRECLUDE EVIDENCE
OF ALLEGED CO-CONSPIRATORS STATEMENTS
(FILED 11/29/1999)         1091-1097

5 DEFENDANT’S MOTION TO PROHIBIT THE USE OF
PEREMPTORY CHALLENGES TO EXCLUDE JURORS
WHO EXPRESS CONCERNS ABOUT CAPITAL 
PUNISHMENT 
(FILED 11/29/1999)         1084-1090

5 DEFENDANT’S MOTION TO REQUIRE PROSECUTOR
TO STATE REASONS FOR EXERCISING PEREMPTORY 
CHALLENGES
(FILED 11/29/1999)         1137-1141

19 DEFENDANT’S MOTION TO SET ASIDE DEATH
SENTENCE OR IN THE ALTERNATIVE MOTION 
TO SETTLE RECORD
(FILED 09/05/2000)         4586-4592
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3 DEFENDANT’S OPPOSITION TO STATE’S MOTION TO 
VIDEOTAPE THE DEPOSITION OF CHARLA SEVERS
(FILED 10/06/1999)             650-658

3 DEFENDANT’S OPPOSITION TO WITNESS SEVER’S
MOTION TO VIDEOTAPE THE DEPOSITION OF
CHARLA SEVERS
(FILED 10/12/1999)             686-694

43       COURT MINUTES                    8285 -8536

5 DONTE JOHNSON’S MOTION IN LIMINE TO 
PRECLUDE THE INTRODUCTION OF VICTIM
IMPACT EVIDENCE 
(FILED 11/29/1999)         1111-1114

2 EX PARTE APPLICATION AND ORDER TO 
PRODUCE 
(FILED 05/21/1999)             453-456

2 EX PARTE APPLICATION AND ORDER TO 
PRODUCE JUVENILE RECORDS 
(FILED 05/14/1999)             444-447

2 EX PARTE APPLICATION AND ORDER TO
PRODUCE JUVENILE RECORDS 
(FILED 05/14/1999)             448-452

2 EX PARTE APPLICATION FOR ORDER REQUIRING 
MATERIAL WITNESS TO POST BAIL 
(FILED 04/30/1999)             419-422

2 EX PARTE APPLICATION TO APPOINT DR. JAMES 
JOHNSON AS EXPERT AND FOR FEES IN EXCESS 
OF STATUTORY MAXIMUM 
(FILED 06/18/1999)             493-498

19 EX PARTE MOTION FOR RELEASE OF EVIDENCE 
(FILED 10/05/2000)                  4629

15 EX PARTE MOTION TO ALLOW FEES IN EXCESS 
OF STATUTORY MAXIMUM FOR ATTORNEY ON 
COURT APPOINTED CASE FOR MATERIAL WITNESS
CHARLA SEVERS 
(FILED 06/28/2000)         3599-3601

15 EX PARTE MOTION TO WITHDRAWAL AS 
ATTORNEY OF RECORD FOR MATERIAL WITNESS
CHARLA SEVERS
(FILED 06/20/2000)         3557-3558

15 EX PARTE ORDER ALLOWING FEES IN EXCESS OF 
STATUTORY MAXIMUM FOR ATTORNEY ON
COURT APPOINTED CASE FOR MATERIAL WITNESS
CHARLA SEVERS

  (FILED 06/28/2000)                              3602
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15 EX PARTE ORDER ALLOWING WITHDRAWAL OF
ATTORNEY OF RECORD FOR MATERIAL WITNESS 
CHARLA SEVERS
(FILED 06/20/2000)                  3559

42 FINDINGS OF FACT, CONCLUSIONS OF LAW AND
ORDER 
(FILED 03/17/2014)         8185-8191

42 FINDINGS OF FACT, CONCLUSIONS OF LAW AND 
ORDER 
(FILED 03/17/2014)         8192-8199

1 INDICTMENT 
(FILED 09/02/1998)       1-10

10 INSTRUCTIONS TO THE JURY 
(FILED 06/09/2000)         2529-2594

15 INSTRUCTIONS TO THE JURY 
(FILED 06/16/2000)         3538-3556

26 INSTRUCTIONS TO THE JURY         6152-6168

19 JUDGMENT OF CONVICTION 
(FILED 10/03/2000)         4619-4623

30 JUDGMENT OF CONVICTION
(FILED 06/06/2005)         7142-7145 

19 JUDGMENT OF CONVICTION 
(FILED 10/09/2000)         4631-4635

7 JURY LIST 
(FILED 06/06/2000)                  1822

2 MEDIA REQUEST 
(FILED 09/15/1998)        274

2 MEDIA REQUEST 
(FILED 09/15/1998        276

2 MEDIA REQUEST 
(09/28/1998)        292

2 MEMORANDUM FOR PRODUCTION OF 
EXCULPATORY EVIDENCE
(FILED 05/12/1999)             432-439

3 MEMORANDUM FOR PRODUCTION OF 
EXCULPATORY EVIDENCE 
(FILED 09/20/1999) 577-584

3 MEMORANDUM IN PURSUANT FOR A CHANGE
OF VENUE 
(FILED 09/07/1999) 570-574
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4 MEMORANDUM IN PURSUANT FOR A MOTION
TO DISMISS INDICTMENT 
(FILED 11/02/1999) 783-786

17 MEMORANDUM IN SUPPORT OF GRANTING STAY
(FILED 07/18/2000)         4149-4152

17 MEMORANDUM REGARDING A STAY OF THE 
PENALTY PROCEEDINGS 
(FILED 07/19/2000)         4160-4168

17 MEMORANDUM REGARDING THE THREE JUDGE
PANEL 
(FILED 07/12/2000)         4102-4110

2 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 03/23/1999)             394-399

2 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 06/28/1999) 499-504

6 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 12/22/1999)         1457-1458

6 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 12/29/1999)         1492-1495

7 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 02/02/2000)         1625-1631

7 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 04/04/2000)         1693-1711

7 MEMORANDUM TO THE COURT 
(FILED 04/11/2000)         1715-1721

7 MEMORANDUM TO THE COURT FOR REQUEST 
OF MOTION TO BE FILED 
(FILED 02/24/2000)         1652-1653

4 MEMORANDUM TO THE COURT FOR REQUESTED 
MOTION TO BE FILED BY COUNSELS
(FILED 11/15/1999) 956-960

7 MOTION AND NOTICE OF MOTION FOR DISCOVERY 
OF PROSECUTION FILES, RECORDS, AND INFORMATION 
NECESSARY TO A FAIR TRIAL 
(FILED 04/26/2000)         1727-1732 

3 MOTION AND NOTICE OF MOTION IN LIMINE TO
PRECLUDE ANY MEDIA COVERAGE OF VIDEO
DEPOSITION OF CHARLA SEVERS
(FILED 10/26/1999) 769-775

3 MOTION AND NOTICE OF MOTION IN LIMINE
TO PRECLUDE EVIDENCE OF OTHER CRIMES OR 
BAD ACTS 
(FILED 10/18/1999) 699-704
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3 MOTION AND NOTICE OF MOTION IN LIMINE TO
PRECLUDE EVIDENCE OF OTHER GUNS WEAPONS
AND AMMUNITION NOT USED IN THE CRIME
(FILED 10/19/1999) 743-756

2 MOTION FOR DISCOVERY 
(FILED 05/13/1999) 440-443

5 MOTION FOR DISCOVERY AND EVIDENTIARY
HEARING REGARDING THE MANNER AND 
METHOD OF DETERMINING IN WHICH MURDER
CASES THE DEATH PENALTY WILL SOUGHT 
(FILED 11/29/1999)         1181-1185

17 MOTION FOR IMPOSITION OF LIFE WITHOUT THE 
POSSIBILITY OF PAROLE SENTENCE; OR IN THE 
ALTERNATIVE, MOTION TO EMPANEL JURY FOR 
SENTENCING HEARING AND/OR FOR DISCLOSURE 
OF EVIDENCE MATERIAL TO CONSTITUTIONALITY
OF THREE JUDGE PANEL PROCEDURE 
(FILED 07/10/2000)         4019-4095

6 MOTION FOR OWN RECOGNIZANCE RELEASE 
OF MATERIAL WITNESS CHARLA SEVERS
(FILED 01/11/2000)         1496-1500

5 MOTION TO APPLY HEIGHTENED STANDARD OF 
REVIEW AND CARE IN THIS CASE BECAUSE THE
STATE IS SEEKING THE DEATH PENALTY
(FILED 11/29/1999)         1173-1180 

2 MOTION TO DISMISS COUNSEL AND APPOINTMENT 
OF ALTERNATE COUNSEL
(FILED 04/01/1999) 403-408

2 MOTION TO COMPEL DISCLOSURE OF EXISTENCE 
AND SUBSTANCE OF EXPECTATIONS, OR ACTUAL
RECEIPT OF BENEFITS OR PREFERENTIAL TREATMENT
FOR COOPERATION WITH PROSECUTION 
(FILED 06/29/1999) 511-515

3 MOTION TO COMPEL DISCLOSURE OF EXISTENCE
AND SUBSTANCE OF EXPECTATIONS, OR ACTUAL 
RECEIPT OF BENEFITS OR PREFERENTIAL 
TREATMENT FOR COOPERATION WITH PROSECUTION
 (10/19/1999) 738-742

2 MOTION TO COMPEL THE PRODUCTION OF ANY AND
ALL STATEMENTS OF THE DEFENDANT 
(FILED 06/29/1999) 516-520

3 MOTION TO COMPEL THE PRODUCTION OF ANY 
AND ALL STATEMENTS OF THE DEFENDANT 
(FILED 10/19/1999) 727-731

2 MOTION TO CONTINUE TRIAL
(FILED 06/16/1999) 481-484
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6 MOTION TO CONTINUE TRIAL 
(FILED 12/16/1999)         1441-1451

2 MOTION TO PROCEED PRO PER WITH CO-COUNSEL
AND INVESTIGATOR 
(FILED 05/06/1999) 429-431

2 MOTION TO REVEAL THE IDENTITY OF INFORMANTS
AND REVEAL ANY BENEFITS, DEALS, PROMISES OR
INDUCEMENTS
(FILED 06/29/1999) 505-510

3 MOTION TO REVEAL THE IDENTITY OF INFORMANTS
AND REVEAL ANY BENEFITS, DEALS, PROMISES OR 
INDUCEMENTS
(FILED 10/19/1999) 732-737

19 MOTION TO SET ASIDE DEATH SENTENCE OR IN THE 
ALTERNATIVE MOTION TO SETTLE RECORD
(FILED 09/05/2000)         4593-4599

2 MOTION TO WITHDRAW COUNSEL AND APPOINT
OUTSIDE COUNSEL
(02/10/1999)             380-384

19 NOTICE OF APPEAL 
(FILED 11/08/2000)         4647-4650

42 NOTICE OF APPEAL 
(FILED 03/06/2014)         8203-8204

7 NOTICE OF DEFENDANT’S EXPERT WITNESSES
(FILED 05/15/2000)         1753-1765

42 NOTICE OF ENTRY OF FINDINGS OF FACT,
CONCLUSIONS OF LAW AND ORDER 
(FILED 03/21/2014)           8184

2 NOTICE OF EVIDENCE IN SUPPORT OF 
AGGRAVATING CIRCUMSTANCES 
(FILED 06/11/1999) 460-466

4 NOTICE OF EXPERT WITNESSES 
(FILED 11/17/1999) 961-963

2 NOTICE OF INTENT TO SEEK DEATH PENALTY 
(09/15/1998) 271-273

3 NOTICE OF MOTION AND MOTION TO PERMIT DNA
TESTING OF THE CIGARETTE BUTT FOUND AT THE
CRIME SCENE BY THE LAS VEGAS METROPOLITAN 
POLICE DEPARTMENT FORENSIC LABORATORY OR
BY AN INDEPENDENT LABORATORY WITH THE 
RESULTS OF THE TEST TO BE SUPPLIED TO BOTH THE
DEFENSE AND THE PROSECUTION
(FILED 08/19/1999) 552-561
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3 NOTICE OF MOTION AND MOTION TO VIDEOTAPE 
THE DEPOSITION OF CHARLA SEVERS 
(FILED 09/29/1999) 622-644

3 NOTICE OF MOTION AND MOTION TO VIDEOTAPE
THE DEPOSITION OF MYSELF CHARLA SEVERS
(10/11/1999 682-685

17 NOTICE OF MOTION AND STATE’S MOTION IN LIMINE 
SUMMARIZING THE FACTS ESTABLISHED DURING THE 
GUILT PHASE OF THE DONTE JOHNSON TRIAL
(FILED 07/14/2000)         4111-4131

3 NOTICE OF WITNESSES 
(FILED 08/24/1999) 562-564

6 NOTICE OF WITNESSES 
(FILED 12/08/1999)         1425-1427

4 NOTICE OF WITNESSES AND OF EXPERT WITNESSES
PURSUANT TO NRS 174.234
(FILED 11/09/1999) 835-838

19 NOTICE TO TRANSPORT FOR EXECUTION 
(FILED 10/03/2000)                  4628

31 OPINION
(FILED 12/28/2006)         7284-7307

 
6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR 

DISCLOSURE OF ANY POSSIBLE BASIS FOR 
DISQUALIFICATION OF DISTRICT ATTORNEY 
(FILED 12/06/1999)         1366-1369

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR
DISCLOSURE OF EXCULPATORY EVIDENCE 
PERTAINING TO THE IMPACT OF THE DEFENDANT’S
EXECUTION UPON VICTIM’S FAMILY MEMBERS
(FILED 12/06/1999)         1409-1411

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR 
DISCOVERY AND EVIDENTIARY HEARING 
REGARDING THE MANNER AND METHOD OF 
DETERMINING IN WHICH MURDER CASES THE 
DEATH PENALTY WILL BE SOUGHT 
(FILED 12/06/1999)         1383-1385

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR 
DISQUALIFICATION FROM THE JURY VENIRE OF
ALL POTENTIAL JURORS WHO WOULD AUTOMATICALLY
VOTE FOR THE DEATH PENALTY IF THEY FOUND 
MR. JOHNSON GUILTY OF CAPITAL MURDER
(FILED 12/06/1999)         1380-1382

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR 
INSPECTION OF POLICE OFFICERS’ PERSONNEL FILES
(FILED 12/06/1999)         1362-1365
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6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION FOR PERMISSION
TO FILE OTHER MOTIONS 
(FILED 12/06/1999)         1356-1358

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE 
FOR ORDER PROHIBITING PROSECUTION 
MISCONDUCT IN ARGUMENT 
(FILED 12/06/1999)         1397-1399

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE 
TO PRECLUDE THE INTRODUCTION OF VICTIM 
IMPACT EVIDENCE 
(FILED 12/06/1999)         1400-1402

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION IN LIMINE 
TO PROHIBIT ANY REFERENCES TO THE FIRST PHASE
AS THE “GUILTY PHASE”
(FILED 12/06/1999)         1392-1393

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO ALLOW 
THE DEFENSE TO ARGUE LAST AT THE PENALTY
 PHASE
(FILED 12/06/1999)         1386-1388

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO APPLY
HEIGHTENED STANDARD OF REVIEW AND CARE
IN THIS CASE BECAUSE THE STATE IS SEEKING 
THE DEATH PENALTY 
(FILED 12/06/1999)         1370-1373

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO
AUTHENTICATE AND FEDERALIZE ALL MOTIONS
OBJECTIONS REQUESTS AND OTHER APPLICATIONS
AND ISSUES RAISED IN THE PROCEEDINGS IN THE 
ABOVE ENTITLED CASE
(FILED 12/06/1999)         1394-1396

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO BIFURCATE 
PENALTY PHASE 
(FILED 12/06/1999)         1359-1361

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO DISMISS 
STATE’S NOTICE OF INTENT TO SEEK DEATH PENALTY
BECAUSE NEVADA’S DEATH PENALTY STATUTE IS 
UNCONSTITUTIONAL 
(FILED 12/06/1999)         1403-1408

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO EXCLUDE
AUTOPSY PHOTOGRAPHS
(FILED 1206/1999)         1377-1379

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO PRECLUDE
EVIDENCE OF ALLEGED CO-CONSPIRATORS 
STATEMENTS
(FILED 12/06/1999)         1374-1376
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6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO PROHIBIT
THE USE OF PEREMPTORY CHALLENGES TO EXCLUDE
JURORS WHO EXPRESS CONCERNS ABOUT CAPITAL 
PUNISHMENT 
(FILED 12/06/1999)         1389-1391

6 OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO REQUIRE 
PROSECUTOR TO STATE REASONS FOR EXERCISING 
PEREMPTORY CHALLENGES 
(FILED 12/06/1999)         1415-1417

3 OPPOSITION TO MOTION IN LIMINE TO PERMIT THE
STATE TO PRESENT “THE COMPLETE STORY OF THE 
CRIME”
(FILED 07/02/1999) 524-528

4 OPPOSITION TO MOTION INN LIMINE TO PRECLUDE 
EVIDENCE OF OTHER GUNS, WEAPONS AND 
AMMUNITION NOT USED IN THE CRIME
(FILED 11/04/1999) 791-800

6 OPPOSITION TO MOTION TO CONTINUE TRIAL 
(FILED 12/16/1999)       1434-14440

6 ORDER 
(FILED 12/02/1999)         1338-1339

15 ORDER 
(FILED 06/22/2000)                  3568

17 ORDER 
(FILED 07/20/2000)         4169-4170

6 ORDER APPOINTING COUNSEL FOR MATERIAL
WITNESS CHARLA SEVERS 

 (FILED 12/02/1998)                              1337

2 ORDER DENYING DEFENDANT’S MOTION TO SET 
BAIL 
(FILED 10/20/1998) 378-379

10 ORDER FOR CONTACT VISIT 
(FILED 06/12/2000)         2601-2602 

17 ORDER FOR CONTACT VISIT 
(FILED 07/20/2000)         4173-4174

7 ORDER FOR PRODUCTION OF INMATE MELVIN
ROYAL
(FILED 05/19/2000)         1801-1802

7 ORDER FOR PRODUCTION OF INMATE SIKIA SMITH
(FILED 05/08/2000)         1743-1744

7 ORDER FOR PRODUCTION OF INMATE TERRELL 
YOUNG
(FILED 05/12/2000)         1751-1752
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19 ORDER FOR RELEASE OF EVIDENCE 
(FILED 10/05/2000)                  4630

19 ORDER TO STAY OF EXECUTION 
(10/26/2000)      4646

3 ORDER FOR TRANSCRIPT 
(FILED 09/09/1999) 575-576

2 ORDER FOR TRANSCRIPTS
(FILED 06/16/1999) 486-487

2 ORDER GRANTING PERMISSION OF MEDIA ENTRY
(FILED 09/15/1998)        275

2 ORDER GRANTING PERMISSION OF MEDIA ENTRY
 (FILED 09/15/1998)                    277

2 ORDER GRANTING PERMISSION OF MEDIA ENTRY
(FILED 09/28/1998)                    293

7 ORDER GRANTING PERMISSION OF MEDIA ENTRY 
(FILED 01/13/2000)         1610-1611

19 ORDER OF EXECUTION 
(FILED 10/03/2000)      4627

2 ORDER REQUIRING MATERIAL WITNESS TO POST
BAIL OR BE COMMITTED TO CUSTODY 
(FILED 04/30/1999) 423-424

7 ORDER TO PRODUCE JUVENILE RECORDS 
(FILED 05/31/2000)         1805-1806

 2 ORDER TO TRANSPORT 
(FILED 03/16/1999) 392-393

2 ORDER TO TRANSPORT 
(FILED 03/25/1999) 400-401

3 ORDER TO TRANSPORT 
(FILED 07/27/1999) 549-550

3 ORDER TO TRANSPORT 
(FILED 08/31/1999) 567-568

3 ORDER TO TRANSPORT
(FILED 10/18/1999) 708-709

15 PAGE VERIFICATION SHEET
(FILED 06/22/2000)      3569

2 RECEIPT OF COPY 
 (FILED 03/29/1999)                    402

2 RECEIPT OF COPY 
(06/16/1999)        485
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3 RECEIPT OF COPY
  (FILED 06/29/1999)                                521

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 06/29/1999)        522

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 0629/1999)        523

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 07/02/1999)        529

3 RECEIPT OF COPY
 (FILED 07/28/1999)                    551

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 09/01/1999)        569

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/18/1999)        710

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/18/1999)        711

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/19/1999)        757

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/19/1999)        758

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/19/1999)        759

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/19/1999)        760

3 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/19/1999)        761

4 RECEIPT OF COPY
(FILED 10/27/1999)        781

6 RECEIPT OF COPY
(FILED 11/30/1999)         1311-1313

6 RECEIPT OF COPY
(FILED 12/06/1999)         1418-1420

6 RECEIPT OF COPY
(FILED 01/11/2000)      1501

6 RECEIPT OF COPY
(FILED 01/12/2000)      1502

7 RECEIPT OF COPY
(FILED 03/31/2000)      1692
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7 RECEIPT OF COPY
(FILED 04/27/2000)      1735

14 RECEIPT OF COPY
(FILED 06/14/2000)      3248

15 RECEIPT OF COPY
(FILED 06/23/2000)      3598

17 RECEIPT OF COPY
(FILED 07/10/2000)                  4101

17 RECEIPT OF COPY
(FILED 07/20/2000)                  4171

17 RECEIPT OF COPY
(FILED 07/20/2000)      4172

19 RECEIPT OF COPY
(FILED 09/06/2000)      4600

19 RECEIPT OF EXHIBITS
(FILED 10/18/2000)      4645

40 RECORDER’S TRANSCRIPT OF EVIDENTIARY 
HEARING 
(FILED 04/11/2013)                     7972-8075

41 RECORDER’S TRANSCRIPT OF EVIDENTIARY 
HEARING
(FILED 04/11/2013)         8076-8179

41 RECORDER’S TRANSCRIPT OF EVIDENTIARY 
HEARING 
(FILED 04/11/2013)         8180-8183

42 RECORDER’S TRANSCRIPT OF HEARING 
EVIDENTIARY HEARING 
(FILED 09/18/2013)         8207-8209

42 RECORDER’S TRANSCRIPT OF HEARING STATUS
CHECK 
(FILED 01/15/2014)         8205-8206

37 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS 
DEFENDANT’S MOTION TO PLACE ON CALENDAR TO
RESCHEDULE EVIDENTIARY HEARING
(FILED 10/29/2012)         7782-7785

42 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS 
DEFENDANT’S MOTION TO PLACE ON CALENDAR 
TO RESCHEDULE EVIDENTIARY HEARING
(FILED 04/29/2013)         8281-8284

42 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS
EVIDENTIARY HEARING
(FILED 06/26/2013)         8210-8280
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37 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS
CHECK: EVIDENTIARY HEARING 
(FILED 10/01/2012)         7786-7788

37 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS
CHECK: EVIDENTIARY HEARING
(FILED 07/12/2012)         7789-7793

37 RECORDER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS
CHECK: EVIDENTIARY HEARING PETITION FOR WRIT
OF HABEAS CORPUS 
(FILED 03/21/2012)         7794-7797

37 REPLY BRIEF ON MR. JOHNSON’S INITIAL TRIAL 
ISSUES
(FILED 08/22/2011)         7709-7781

4 REPLY TO OPPOSITION TO MOTION IN LIMINE 
TO PRECLUDE EVIDENCE OF OTHER GUNS, 
WEAPONS AND AMMUNITION NOT USED IN THE
CRIME
(FILED 11/15/1999) 950-955

17 REPLY TO RESPONSE TO MOTION FOR NEW TRIAL
(FILED 07/10/2000)         4096-4100

36 REPLY TO THE STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S
PETITION FOR WRIT OF HABEAS CORPUS 
POST-CONVICTION, DEFENDANT’S SUPPLEMENTAL BRIEF,
AND SECOND SUPPLEMENTAL BRIEF IN SUPPORT OF
DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS POST 
CONVICTION
(FILED 06/01/2011)         7672-7706

15 REPLY TO STATE’S OPPOSITION REGARDING THREE 
JUDGE PANEL 
(FILED 07/18/2000)         4153-4159

7 REPLY TO STATE’S OPPOSITION TO MOTION TO 
SUPPRESS 
(FILED 02/16/2000)         1632-1651

19 REPLY TO STATE’S RESPONSE TO MOTION TI SET
ASIDE DEATH SENTENCE OR IN THE ALTERNATIVE
MOTION TO SETTLE RECORD
(FILED 10/02/2000)         4615-4618

7 REPLY TO STATE’S SUPPLEMENTAL OPPOSITION TO
MOTION TO SUPPRESS 
(FILED 03/30/2000)         1683-1691

35 REPLY TO THE STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S 
PETITION FOR WRIT OF HABEAS CORPUS 
(POST-CONVICTION), DEFENDANT’S SUPPLEMENTAL
BRIEF, AND SECOND SUPPLEMENTAL BRIEF IN SUPPORT
OF DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS
POST CONVICTION 
(FILED 06/01/2011)         7579-7613
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1 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 1,1998
PROCEEDINGS
(FILED 09/14/1998)   11-267

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 2,1998
RE: GRAND JURY INDICTMENTS RETURNED IN 
OPEN COURT 
(FILED 10/06/1998) 299-301

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 8,1998
ARRAIGNMENT
(FILED 09/14/1998) 268-270

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 15,1998
SUPERSEDING INDICTMENT 
(FILED 10/20/1998 309-377

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS OF 
APRIL 12, 1999 PROCEEDINGS
(FILED 05/03/1999) 425-428

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 15, 1999
DEFENDANT’S PRO PER MOTION TO DISMISS 
COUNSEL AND APPOINTMENT OF ALTERNATE 
COUNSEL (FILED AND UNDER SEALED)
(FILED 04/22/1999) 409-418

2 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 8, 1999
PROCEEDINGS 
(FILED 06/17/1999) 491-492

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 29, 1999
PROCEEDINGS 
(FILED 07/15/1999) 541-548

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 8, 1999
PROCEEDINGS
(FILED 07/15/1999) 530-537

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 13, 1999
PROCEEDINGS
(FILED 07/15/1999) 538-540

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF AUGUST 10, 1999
STATE’S MOTION TO PERMIT DNA TESTING
(FILED 08/31/1999) 565-566

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 2, 1999
STATE’S MOTION TO PERMIT DNA TESTING 
(FILED 10/01/1999) 647-649

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 30, 1999
STATE’S REQUEST FOR MATERIAL L WITNESS
CHARLA SEVERS
(FILED 10/01/1999) 645-646
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3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 11, 1999
STATE’S MOTION TO VIDEOTAPE THE DEPOSITION 
OF CHARLA SEVERS
(FILED 10/18/1999) 712-716

3 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 14, 1999
STATE’S MOTION TO VIDEOTAPE THE DEPOSITION
OF CHARLA SEVERS
(FILED 10/18/1999) 717-726

4 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 21, 1999
STATUS CHECK: FILING OF ALL MOTIONS 
(FILED 11/09/1999) 821-829

4 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 26, 1999
VIDEO DEPOSITION OF CHARLA SEVERS
(FILED UNDER SEAL)
(FILED 11/09/1999) 839-949

4 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 28, 1999
DECISION: WITNESS RELEASE 
(FILED 11/09/1999) 830-831

4 REPORTER’S TRANSCRIPT OF NOVEMBER 8, 1999
PROCEEDINGS
(FILED 11/09/1999) 832-834

6 REPORTER’S TRANSCRIPT OF NOVEMBER 18, 1999
DEFENDANT’S MOTIONS 
(FILED 12/06/1999)         1347-1355

6 REPORTER’S TRANSCRIPT OF DECEMBER 16, 1999
AT REQUEST OF COURT RE: MOTIONS
(FILED 12/20/1999)         1452-1453

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF DECEMBER 20, 1999
AT REQUEST OF COURT 
(FILED 12/29/1999)         1459-1491

6 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JANUARY 6, 2000
RE: DEFENDANT’S MOTIONS
(FILED 01/13/2000)         1503-1609

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JANUARY 18, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 01/25/2000)         1623-1624

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF FEBRUARY 17, 2000
PROCEEDINGS
(FILED 03/06/2000)         1654-1656

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MARCH 2, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 03/16/2000)         1668-1682

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 24, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 05/09/2000)         1745-1747
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7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 8, 2000
PROCEEDINGS 
(05/09/2000)         1748-1750

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 18, 2000
PROCEEDINGS
(FILED 05/30/2000)         1803-1804

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 23, 2000
PROCEEDINGS
(FILED 06/01/2000)         1807-1812

7 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 1, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 06/02/2000)         1813-1821

11&12 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 5, 20000
(JURY TRIAL-DAY-1- VOLUME 1
(FILED 06/12/2000)         2603-2981

8 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 6, 2000
JURY TRIAL- DAY 2- VOLUME II
(FILED 06/07/2000)         1824-2130

9&10 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 7, 2000
JURY TRIAL-DAY 3- VOLUME III
(FILED 06/08/2000)         2132-2528

15 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 8, 2000
JURY TRIAL- DAY 4- VOLUME IV
(FILED 06/12/2000)         2982-3238

14 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 9, 2000
JURY TRIAL (VERDICT)- DAY 5- VOLUME V
(FILED 06/12/2000)         3239-3247

14 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 13, 2000
JURY TRIAL PENALTY PHASE- DAY 1 VOL. I
(FILED 06/14/2000)         3249-3377

15 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 13, 2000
JURY TRIAL PENALTY PHASE- DAY 1 VOL. II
(FILED 06/14/2000)         3378-3537

16 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 14, 2000
JURY TRIAL PENALTY PHASE- DAY 2 VOL. III
(FILED 07/06/2000)         3617-3927

17 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 16, 2000
JURY TRIAL PENALTY PHASE DAY 3 VOL. IV
(FILED 07/06/2000)         3928-4018

15 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JUNE 20, 2000
STATUS CHECK: THREE JUDGE PANEL 
(FILED 06/21/2000)         3560-3567



C
H

R
IS

T
O

P
H

E
R

 R
. 
O

R
A

M
, 
L

T
D

.

5
2

0
  
S

O
U

T
H

 4
T

H
  
S

T
R

E
E

T
 | 

 S
E

C
O

N
D

 F
L

O
O

R

L
A

S
 V

E
G

A
S
, 
N

E
V

A
D

A
 8

9
1

0
1

T
E

L
. 
7

0
2

.3
8

4
-5

5
6

3
  
| F

A
X

. 
7

0
2

.9
7

4
-0

6
2

3

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

17 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 13, 2000
DEFENDANT’S MOTION FOR A NEW TRIAL 
(FILED 07/21/2000)         4175-4179

17 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 20, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 07/21/2000         4180-4190

18 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 24, 2000
THREE JUDGE PANEL- PENALTY PHASE- DAY 1
(FILED 07/25/2000)         4191-4428

19 REPORTER’S TRANSCRIPT OF JULY 16, 2000
THREE JUDGE PANEL- PENALTY PHASE- DAY 2
VOL. II
(FILED 07/28/2000)         4445-4584

19 REPORTER’S TRANSCRIPT OF SEPTEMBER 7, 2000
PROCEEDINGS 
(FILED 09/29/2000)         4612-4614

19 REPORTER’S TRANSCRIPT OF OCTOBER 3, 2000
SENTENCING 
(FILED 10/13/2000)         4636-4644

20 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 19, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME I- A.M.
(FILED (04/20/2005)        4654-4679

20 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 19, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME I- P.M.
(FILED 04/20/2005)         4680-4837

21 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 20, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME I-A.M.
(FILED 04/21/2005)        4838-4862

21 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 20, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME II- P.M.
(FILED 04/21/2005)         4864-4943

21 & 22 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 21,2005
TRIAL BY JURY- VOLUME III-P.M.
(FILED 04/22/2005)         4947-5271

22 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 21, 200
PENALTY PHASE- VOLUME IV- P.M.
(FILED 04/22/2005)        5273-5339

23 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 22, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME IV- P.M.
(FILED 04/25/2005)         5340-5455

23 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 22, 2005
PENALTY PHASE- VOLUME IV- B
(FILED 04/25/2005         5457-5483
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23 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 25, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME V- P.M.
(FILED 04/26/2005)         5484-5606

24 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 25,2005
PENALTY PHASE- VOLUME V-A
(FILED 04/26/2005)         5607-5646

24 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 26, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME VI- P.M.
(FILED 04/27/2005)         5649-5850

25 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 26,2005
PENALTY PHASE- VOLUME VI-A 
(FILED 04/26/2005)         5950-6070

25 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 27,2005
TRIAL BY JURY- VOLUME VII-P.M.
(FILED 04/28/2005)         5854-5949 

26 SPECIAL VERDICT                     6149-6151 
     

26 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 27, 2005
PENALTY PHASE - VOLUME VII- A.M.
(FILED 04/28/2005)         6071-6147

26 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 28, 2005
PENALTY PHASE - VOLUME VIII-C
(04/29/2005)         6181-6246

26 & 27 REPORTER’S TRANSCRIPT OF APRIL 29, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME IX
(FILED 05/02/2005)         6249-6495

27 & 28 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 2, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME X
(FILED 05/03/2005)         6497-6772

30 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 2, 2005
TRIAL BY JURY (EXHIBITS)- VOLUME X
(FILED 05/06/2005)         7104-7107

29 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 3, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME XI
(FILED 05/04/2005         6776-6972

29 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 4, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME XII
(FILED 05/05/2005)         6974-7087

30 REPORTER’S AMENDED TRANSCRIPT OF
MAY 4, 2005 TRIAL BY JURY (DELIBERATIONS)
VOLUME XII
(FILED 05/06/2005         7109-7112

30 REPORTER’S TRANSCRIPT OF MAY 5, 2005
TRIAL BY JURY- VOLUME XIII
(FILED 05/06/2005)         7113-7124



C
H

R
IS

T
O

P
H

E
R

 R
. 
O

R
A

M
, 
L

T
D

.

5
2

0
  
S

O
U

T
H

 4
T

H
  
S

T
R

E
E

T
 | 

 S
E

C
O

N
D

 F
L

O
O

R

L
A

S
 V

E
G

A
S
, 
N

E
V

A
D

A
 8

9
1

0
1

T
E

L
. 
7

0
2

.3
8

4
-5

5
6

3
  
| F

A
X

. 
7

0
2

.9
7

4
-0

6
2

3

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

31 RESPONDENT’S ANSWERING BRIEF 
(FILED 04/05/2006)         7226-7253

3 REQUEST FOR ATTENDANCE OF OUT-OF-STATE
WITNESS CHARLA CHENIQUA SEVERS AKA 
KASHAWN HIVES 
(FILED 09/21/1999) 607-621

4 SEALED ORDER FOR RLEASE TO HOUSE ARREST 
OF MATERIAL WITNESS CHARLA SEVERS
(FILED 10/29/1999)        782

33 SECOND SUPPLEMENTAL BRIEF IN SUPPORT
OF DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS 
(FILED 07/14/2010)         7373-7429

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XI)
(FILED 07/26/2000)         4433-4434

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XI)
(FILED 07/26/2000)                  4439

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XII)
(FILED 07/26/2000)      4435

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XII)
(FILED 07/26/2000)         4440-4441

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XIII)
  (FILED 07/26/2000)                              4436

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XIII)
(FILED 07/26/2000)         4442-4443

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XII)
(FILED 07/26/2000)         4437-4438

19 SPECIAL VERDICT (COUNT XIV)
(FILED 07/26/2000)                  4444

2 STATE’S MOTION IN LIMINE TO PERMIT THE STATE 
TO PRESENT “ THE COMPLETE STORY OF THE CRIME”
(FILED 06/14/1999) 467-480

17 STATE’S OPPOSITION FOR IMPOSITION OF LIFE 
WITHOUT AND OPPOSITION TO EMPANEL JURY 
AND/OR DISCLOSURE OF EVIDENCE MATERIAL TO
CONSTITUTIONALITY OF THE THREE JUDGE PANEL 
PROCEDURE 
(FILED 07/17/2000)         4132-4148

6 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION
FOR CHANGE OF VENUE 
(FILED 12/07/1999)         1421-1424 

6 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION IN
LIMINE REGARDING CO-DEFENDANT’S SENTENCES
(FILED 12/06/1999)         1412-1414
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4 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION 
TO COMPEL THE PRODUCTION OF ANY AND ALL 
STATEMENTS OF THE DEFENDANT 
(FILED 11/04/1999) 787-790

4 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION TO 
REVEAL THE IDENTITY OF THE INFORMANTS AND 
REVEAL ANY DEALS PROMISES OR INDUCEMENTS 
(FILED 11/04/1999) 816-820

2 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S MOTION
TO SET BAIL 
(FILED 10/07/1998) 302-308

2 STATE’S OPPOSITION TO DEFENDANT’S PRO PER 
MOTION TO WITHDRAW COUNSEL AND APPOINT 
OUTSIDE COUNSEL
(FILED 02/19/1999) 385-387

7 STATE’S OPPOSITION TO MOTION TO SUPPRESS 
EVIDENCE ILLEGALLY SEIZED 
(FILED 01/21/2000)         1612-1622

4 STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S MOTION
TO COMPEL DISCLOSURE OF EXISTENCE AND
SUBSTANCE OF EXPECTATIONS, OR ACTUAL 
RECEIPT OF BENEFITS OR PREFERENTIAL 
TREATMENT FOR COOPERATION WITH PROSECUTION
(FILED 11/04/1999) 801-815

34 STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S PETITION FOR
WRIT OF HABEAS CORPUS (POST-CONVICTION)
AND DEFENDANT’S SUPPLEMENTAL BRIEF AND SECOND 
SUPPLEMENTAL BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S
WRIT OF HABEAS CORPUS (POST-CONVICTION)
ON 04/13/2011         7436-7530

19 STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S MOTION 
TO SET ASIDE SENTENCE OR IN THE ALTERNATIVE
MOTION TO SETTLE RECORD
(FILED 09/15/2000)         4601-4611 

3 STATE’S RESPONSE TO DEFENDANT’S OPPOSITION 
TO STATE’S MOTION TO VIDEOTAPE THE DEPOSITION
OF CHARLA SEVERS 762-768

15 STATE’S RESPONSE TO MOTION FOR NEW TRIAL
(FILED 06/30/2000)         3603-3616

2 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 06/08/1999) 457-459

2 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 06/17/1999) 488-490

3 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 10/14/1999) 695-698
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6 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 12/22/1999)         1454-1456

7 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 04/10/2000)         1712-1714

7 STIPULATION AND ORDER 
(FILED 05/19/2000)         1798-1800

2 SUPERSEDING INDICTMENT
(FILED 09/16/1998) 278-291

32 SUPPLEMENTAL BRIEF IN SUPPORT OF 
DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS
(FILED 10/12/2009)         7308-7372

39 SUPPLEMENTAL EXHIBITS 
(FILED 04/05/2013)         7880-7971

3 SUPPLEMENTAL MOTION TO VIDEOTAPE
DEPOSITION OF CHARLA SEVERS 
(FILED 10/18/1999) 705-707

7 SUPPLEMENTAL NOTICE OF EXPERT WITNESSES
(FILED 05/17/2000)         1766-1797

2 SUPPLEMENTAL NOTICE OF INTENT TO SEEK
DEATH PENALTY PURSUANT TO AMENDED
SUPREME COURT RULE 250
(FILED 02/26/1999) 388-391

6 SUPPLEMENTAL OPPOSITION TO DEFENDANT’S 
MOTION IN LIMINE TO PRECLUDE EVIDENCE OF 
OTHER GUNS, WEAPONS AND AMMUNITION NOT
USED IN THE CRIME
(FILED 12/02/1999)         1314-1336 

7 SUPPLEMENTAL OPPOSITION TO DEFENDANT’S
MOTION IN LIMINE TO PRECLUDE EVIDENCE OF
OTHER GUNS, WEAPONS AND AMMUNITION NOT
USED IN THE CRIME
(FILED 05/02/2000)         1736-1742

7 SUPPLEMENTAL POINTS AND AUTHORITIES IN
OPPOSITION TO MOTION TO SUPPRESS
(FILED 03/16/2000)         1657-1667

38 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS CHECK:
EVIDENTIARY HEARING AND PETITION FOR WRIT 
OF HABEAS CORPUS
(FILED 01/19/2012)         7798-7804

38 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS CHECK:
EVIDENTIARY HEARING AND PETITION FOR WRIT 
OF HABEAS CORPUS
(FILED 1/01/2012)         7805-7807
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38 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS ARGUMENT: PETITION
FOR WRIT OF HABEAS CORPUS ALL ISSUES RAISED IN 
THE PETITION AND SUPPLEMENT 
(FILED 12/07/2011)         7808-7879

35 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S MOTION
TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME TO FILE
A REPLY BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S WRIT OF
HABEAS CORPUS 
(FILED 04/12/2011)         7614-7615

35 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS: HEARING
(FILED 10/20/2010)         7616-7623

36 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DECISION: 
PROCEDURAL BAR AND ARGUMENT: PETITION FOR
WRIT OF HABEAS CORPUS 
(FILED 07/21/2011)         7624-7629

36 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S MOTION
TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME TO FILE
REPLY BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S WRIT OF 
HABEAS CORPUS/HEARING AND ARGUMENT: 
DEFENDANT’S PETITION FOR WRIT OF HABEAS CORPUS 
(FILED 07/06/2011)         7630-7667 

36 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S
MOTION TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE
TIME TO FILE A REPLY BRIEF IN SUPPORT OF 
DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS
(FILED 04/12/2011)                     7707-7708 

36 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S MOTION
TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME TO 
FILE A REPLY BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S 
WRIT OF HABEAS CORPUS 
(FILED 06/07/2011)                     7668-7671

33 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS STATUS CHECK:
BRIEFING/FURTHER PROCEEDINGS
(FILED 06/22/2010)         7430-7432

 
33 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S MOTION

TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME 
FOR THE FILING OF A SECOND SUPPLEMENTAL BRIEF
IN SUPPORT OF DEFENDANT’S WRIT OF HABEAS CORPUS
AND TO PERMIT AN INVESTIGATOR AND EXPERT
(FILED 10/20/2009)         7433-7435

35 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DECISION:
PROCEDURAL BAR AND ARGUMENT: PETITION FOR 
WRIT OF HABEAS CORPUS 
(FILED 07/21/2011)         7531-7536
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35 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S MOTION 
TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME TO FILE 
REPLY BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S WRIT OF 
HABEAS CORPUS/HEARING AND ARGUMENT: 
DEFENDANT’S PETITION FOR WRIT OF HABEAS CORPUS
(FILED 07/06/2011)         7537-7574

35 TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS DEFENDANT’S
MOTION TO PLACE ON CALENDAR TO EXTEND THE TIME
TO FILE A REPLY BRIEF IN SUPPORT OF DEFENDANT’S 
WRIT OF HABEAS CORPUS
(FILED 06/07/2011)         7575-7578

10 VERDICT
(FILED 06/09/2000)         2595-2600

19 VERDICT (COUNT XI)
(FILED 07/26/2000)         2595-2600

19 VERDICT (COUNT XII)
(FILED 07/26/2000)                  4429

19 VERDICT (COUNT XIII)
(FILED 07/26/2000)                  4430

19 VERDICT (COUNT XIV)
(FILED 07/26/2000)      4432

19 WARRANT OF EXECUTION
(FILED 10/03/2000)      4624
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-27-

CERTIFICATE OF SERVICE

I hereby certify and affirm that this document was filed electronically with the Nevada

Supreme Court on the 9th day of January, 2015. Electronic Service of the foregoing document

shall be made in accordance with the Master Service List as follows:

CATHERINE CORTEZ-MASTO
Nevada Attorney General

STEVE OWENS
Chief Deputy District Attorney

CHRISTOPHER R. ORAM, ESQ.

BY:

/s/ Jessie Vargas                                                                        
           

An Employee of Christopher R. Oram, Esq.


